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LJUDSKA ÜNIVERZA ^ E ® KRŠKO
n&ma se. z& žluljenje

Ljudska univerza Krško vabi k vpisu v naslednje
PROGRAME ZA PRIDOBITEV IZOBRAZBE:
- trgovec
- kuhar, natakar t "m

 T

- gostinski tehnik ***"-*
- turistični tehnik

ter
- v 1. oz. 3. letnik Visoke poslovne sole Ekonomske fakultete Ljubljana

Prijave zbiramo do 10. septembra oz. do zasedbe mest.
Vse informacije v zvezi z vpisom pa dobite na sedežu
Ljudske univerze Krško, na Dalmatinovi 8 v Krškem,
tel. 07 48 81 160, www.lu.krsko.si;
E-posta: ljudska.univerza.krsko@siol.net

Vabimo Vas k vpisu v naslednje tečaje:
- Tečaje tujih jezikov (angleški, nemški, italijanski)
- Tečaj težke gradbene mehanizacije
- Tečaj za voznike viličarjev
- Tečaj vodenja poslovnih knjig
- Higienski minimum - osnovni in obnovitveni tečaj

delavnice in krožke:
- Pot do srca
- Izdelovanje nakita
- Lončarski krožek
- Krožek: »Pospravimo podstrešja«
- Popotniški krožek

tečaje in krožke Univerze za tretje življenjsko obdobje:
- Zdravilna zelišča in pohodništvo
- Tuji jeziki
- Računalništvo
- Literarni krožek - slovenski književniki
- Ročna dela
- Osebna urejenost
- Pogovori o zdravju

Zbiranje prijav - do zasedbe .mest - na naslovu:
Ljudska univerza Krško, Dalmatinova 8, Krško; tel. 07 48 81160,
www.lu.krsko.si; E-pošta: ljudska.univerza.krsko@siol.net

OBVESTILO
Vpis v višje letnike VISOKE UPRAVNE SOLE Ljubljana
bo v torek, 19. septembra 2000 v sejni dvorani Občine Krško
in sicer:
- evide*nčni vpis v 1. letnik ob 17. uri
- vpis v 2. letnik ob 17.30
- vpis v 3. letnik in absolventski staž ob 18.30

Vpisno dokumentacijo dobite na Ljudski u'niverzi Krško do petka,
15. septembra. Informacije v zvezi z vpisom dobite tudi na naših
internet straneh www.lukrsko.si oz. po telefonu 07 48 81 160.

Teden vseživljenjskega učenja
2000 bo v Posavju posvečen
turizmu
Teden vseživljenjskesa učenja
(TVU)2000 -vseslovenski praznik
učenja - je letos že peti po vrsti.
Porodil se je v sferi izobraževanja
odraslih, iz leto v leto pa prerašča
v praznovanje dosežkov učenja in
promocije izobraževanja vseh ge-
neracij, vseh socialnih skupin, v ra-
zličnih življenjskih situacijah.

Koordinacijo prireditev v sloven-
skem merilu vodi Andragoški cen-
ter Slovenije, v Posavju pa je po-
budnik in organizator prireditev
vsa leta do sedaj Ljudska univerza
Krško. Tako bo tudi letos, čeprav
ni izključeno (celo zaželjeno je),
da bi bilo organizatorjev podob-
nih prireditev tudi v Posavju več
in na različnih lokacijah.
Ljudska univerza Krško je tako
letos h koordinaciji prireditev TVU
2000 povabila TIC in PC Krško, saj
naj bi bil jubilejni 5. TVU - tudi po
priporočilih države - posvečen tu-
rizmu, izobraževanju v turizmu, ne-
formalnemu izobraževanju in oseb-
ni rasti, ki ju turizem prinaša s se-
boj (posredno ali neposredno).

TVU 2000 bo na ravni države
sicer potekal med 16. in 22.
oktobrom, v Posavju pa bomo

zaradi obilice že najavljenih
prireditev TVU izvedli teden
dni kasneje - med 23. in 29.
oktobrom.

Poleg predstavitve izobraže-
valnih programov vdnevih od-
prtih vrat in svetovanja za izo-
braževanje ter različnih delav-
nic bo tako Ljudska univerza Kr-
ško organizirala tudi potopis^
no predavanje o Islandiji
(23.10.), delavnico Kako spre-
jeti gosta - namenjeno pred-
vsem kmečkim turizmom
(25.10.) in voden sprehod po
starem mestu Krško s preda-
vanjem o zgodovini mesta
(28.10.).

Obilo zanimivih prireditev na-
povedujejo v koordinaciji TIC
IN PC Krško tudi turistična
društva v občini Krško (ogledi
gradov, pohodi,...), s fotograf-
sko razstavo o konjih se bo
predstavilo Društvo ljubiteljev
fotografije Krško, Društvo
Gorjanska konjenica pa bo
predstavilo pohodništvo na ko-
njskih hrbtih.
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Leto IV, št. 33 (U)VODNIK

JESENSKE TEKME
Za letošnjo jesen je značilna (pre)zgodnja trgatev, ki jo je po svoje zagodla mnogim
organizatorjem prireditev, srečanj in podobnih dogodkov, ki so računali na lepo udeležbo.
Sajje znano, daje v naših krajih, vsaj preko vikenda, zelo tvegano organizirati karkoli, koje
v deželi trgatev. Četudi so prireditve namenjene otrokom ali starejšim.

Nekoliko nas bodo to jesen zmotile tudi olimpijske igre, ki se tačas začenjajo v daljnji
Avstraliji, kamor je (bo) odpotovalo, tudi nekaj (ne)športnih izbrancev iz naših krajev...
Utegne pa priti prav ta zgodnja trgatev organizatorjem letošnjih državnozborskih volitev,
saj bo v času finiša nedvomno vroče volilne kampanje glavno delo v vinogradih že najbrž
opravljeno, kandidati bodo lahko svojim privržencem in potencialnim volilcem ponud/li
poleg sladkih besed in obljub tudi sladkega mošta, zmagovalci pa bodo lahko nazdravili
celo z mladim vinom. Ob kolikor toliko srečnem razpletu bi za dan tradicionalnega castilea
novega vina, sv. Martina, lahko poleg dobrega pridelka pozdravljali tudi novega (dobrega?)
si ovens keg a vladarja.

Kako se bodo to jesen odrezali posavski tekmovalci, bo odvisno odekip, ki bodo postavljene,
a le prvih enajst z našega področnega prvenstva se bo uvrstilo v prenovljeno državno
dvorano. Kaj lahko se nam zgodi, da bo Posavje tokrat as to brez ekipe v bell Ljubljani.
Tarn, kjer se vse bolj zbirajo in nabirajo žiro računi in na njih seveda - tudi naši denarci.
A toje že druga zgodba.

Urednik

LEPA, A ZA ZDAJ ŠE NEUPORABNA...
Pouk se je resda že pricel. Tudi za krške sredniešolce. ki pa v tern letu še ne bodo prestopili
prasia novega šolskesia centra na Spodniem Griču. sai ie fzaenkratJ nailepši objekt krške moderne
dobe še neopremüen. In ko smo š mislili. da kai takesia ni mosiooe - silede na to. da so volitve
primeren dosiodek za otvoritve - smo zvedeli, da CtokratJ iz fe moke ne bo kruha. Pač pa bodo
stolčke. tablice in še kakšno učilo pov/rhu menda uspeli nabaviti do novega lefa. To pa tudi ni tako
daleč. kaine? Z v/selitvlio oziroma z opremuenostio zamuiajo tudi v drufiem modernem obiektu. ki
stoji nekoliko v/išie. \i Dializnem centru. Tudi ta naj bi za paciente odprl vrata m v poletnih
mesecih. CB.MJSt
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VTEBRESTANICA
PRIČELI S TESTIRANJI

Po letu in pol, ko so v
Termoelektrarni Bresta-
nica pričeli postavljati dva
nova plinska bloka z mo-
qo 2x114 MW s spre-
mljajočimi objekti, so 2.
septembra po prvem
vročem zagonu ene od
plinske turbine, s sinhro-
nizacijo v elektroener-
getsko omrežje, proiz-
vedli tudi že prve kilovat-
ne ure električne ener-
gije. Vendar pa v TEB še
ne bodo pričeli s komer-
cialnim obratovanjem,
saj bodo do 26. oktob-
ra, ko naj bi steklo pos-
kusno obratovanje, o-
pravili še vrsto meritev in
obremenitvenih testira-
nj, ki bodo služila za od-
pravljanje pomanjkljivosti
in optimizacijo objekta
tako za samo obratova-
nje kot njegovih vplivov
na okolje. Z izvedenim
projektom moderniza-
cije, po besedah direk-

torja TEB Draga Fabijana, v brestaniškem podjetju zaokrožujejo zastavljene
cilje, ki so že primerljivi s tovrstnimi podjetji v tujini: povečali so kapacitete moči
termoelektrarne iz 84 na 322 megavatov, s kadrovskim prestrukturiranjem
in racionalizacijo samega poslovanja pa od poletja dalje poslujejo po pri-
dobljenem certifikatu kakovosti ISO 9001. (B.M.)

V kratkem tudi spremembe
v vodstvu in nadzornem svetu TEB?!

Pravzaprav ni več skrivnosf, da je sedanja vlada direktorju Termoelektrarne
Brestanica Dragu Fabijanu, kateremu 1. oktobra poteče mandat, namenila
»političnt odsfrel«. Bržkone zaradi fega, ker je mag. Fabijan, ki slednjega
sicer ni želel komentirati, clan stranke LDS, ki pa se (vsaj navzven) v
zadnjih ietih ni javno angažiraf v političnem življenju. Drugače zamenjave
niti moremo tolmačiti, saj je podjetje poslovalo več kot solidno, v minulem
letu ceto z najveqim izkazanim dobičkom v občini Krško! Prav tako lahko
enako razumemo zamenjavo članov nadzornega sveta TEB, saj nobenemu
od sedanjih Članov še ni potekel mandat, vlada pa je že predlagala skupŠčini
imenovanje novih čianov: Marjana Peršaka izTrbovelj, Marijo Kelemina iz
Biance, Biserko Strajner- Bizjak iz Loke pri Zidanem Mostu, Bošfjana Soba
iz Ljubljane in Francija Česnjevarja iz Rake. Zaenkrat pa tudi še ni znan
razplet okoli lastnišrva termoelektrarne, katero naj bi na javni dražbi kupila
Kapitalski sklaa1 in Kmečka družba, saj družbene pogodbe s strani novih
lastnikov (TEB naj bi postalo tržno podjetje z dejavnostjo javne službe} še
niso bile podpisane in so potemtakem razveljavljene afi pa čakajo v predalu
Ministrstva za gospodarske dejavnosti na boljie ali nove case. (B.M.).

SUŠA OPUSTOŠILA
POSAVJE
Spomladansko in zgodnjepoletno sušno obdobje z vroanskimi udari
se je neprizanesljivo nadaljevalo tudi v mesecu avgustu. Posavje
se uvršča med najbolj prizadeta območja v državi, posledice te
naravne katastrofe pa se bodo pri obdelovalcih kmetijskih površin,
pri poljedelcih, sadjarjih, vinogradnikih in živinorejcih, odražale
tudi v naslednjih Ietih. Konec koncev bomo sušo posledično občutili
tudi potrošniki, saj lahko zaradi manjšega pridelka pričakujemo
dvig cen živilskih proizvodov.

Na podlagi prijav pridelovalcev v mese-
cu juniju je posavsko kmetijstvo utrpelo
krepko preko milijarde tolarjev izgube,
ocena škode, ki jo je povzročila v
drugem valu avgustovska pripeka, ka-
tera je več kot prepolovila pridelek
predvsem na poljih in sadovnjakih, pa
bo znana po drugem popisu. A že se-
daj je jasno, ne glede na to, da je
Državni zbor po zapletih vendarle
sprejel zakon o zagotovitvi sredstev za
odpravo posiedic suše, toče in plazenja
tal, da bo teh sredstev premalo in da
bodo lahko pridelovalci z njimi le omilili
posledice, ne pa jih tudi sanirali. Kajti
posledice bodo vidne tudi v prihodnjem
letu, kakor je dejal Ivan Kozole na
sestanku, ki qa je sklical na to temo krški
župan Franci Bogovič, saj so sadjarji letos najprej občutili pozabo, trikrat je po
njihovih sadovnjakih klestila toča (samo v Brestanici je 6.8. toča sesekljala
1.200 ton jabolk), vročina pa je prizadejala škodo drevju ravno v času
intenzivnega oblikovanja rodnega nastavka za naslednje leto. V nasadih, ki
ležijo na prodnatih tleh in kjer so utrpeli največ škode, so plodovi s počrnelega
drevja množično odpadali, preostala skromna bera pa v večini ni primerna niti
za industrijsko predelavo. Drugačna slika se ne odraža niti v poljedelstvu, kjer
denimo na krško-brežiškem polju samo na koruzi in sladkorni pesi beležijo 80
odstotni kakovostni izpad niti v živinoreji, kjer je zaradi pomanjkanja krme že
ogrožen osnovni stalež plemenskih živali, dodatni nakupi voluminozne krme pa
so domala nemogoči, saj so cene le-te izredno visoke, kakor tudi krmil. Zaradi
tega je pričakovati zgodnejše povečanje ponudbe živine za zakol na trgu,
zaradi Cesar, kakor menijo tudi v Koordinaciji zadrug za Posavje Zadružne
zveze Slovenije in Koordinaciji svetnikov za Posavje Kmetijsko gozdarske
zbomice, mora Vlada in pristojno ministrstvo sprejeti ukrepe za intervencijo na
trgu živine za zakol. Predlagali so prepoved uvoza govejega mesa in govedi
za zakol. Državni zbor je medtem tudi že sprejel predlog, po katerem bodo
kmetom pridelovalcem na prizadetih obmoqih odpisani vodstotku ugotovljene
škode tudi prispevki za zdravstveno, pokojninsko in invalidsko zavarovanje v
letošnjem letu in oprostili oziroma znižali prispevke, ki izhajajo iz naslova sklada
kmetijskih zemljišč. Toda tudi te »ugodnosti«, ki naj bi jih bili deležni pridelovalci
(za katera je konec koncev še vprašanje kdaj jih bodo deležni), ne bodo
povrnile letošnjega pridelka, slišati pa je, da se kar lepemu številu naših
kmetovalcev še slabše piše. Tistim namreč, ki že junijske škode zaradi takšnih ali
drugačnih vzrokov niso prijavili in je še vprašanje, če jim bo le-ta upoštevana in
priznana v drugem, jesenskem popisu. (B.M.)

V ponedeljek, 11. septembra, si je s sušo prizadete kmetijske
površine v Posavju ogledala Državna komisija za sanacije ele-
mentarnih nesreč. V program ogledov so uvrstili ogled poškodo-
vanih nasadov podjetja Evrosad in nasadov Sadjarske zadruge
Posavje, ogled posevkov sladkorne pese, koruzišča, trsnic in trav-
ne površine na območju Krško - brežiškega polja.
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Scdemdcset let domačc vinarske zadruge

JUBILEJ PROSLAVILI
Z NOVO PRIDOBITYIJO
V Vinski kleti »Kostanjcvica« - Krško so častitljivo 70. oblctnico
delovanja vinarske zadrugc na prvi septembrski dan obeležili
z otvoritvijo posodobljenega dela Vinske predelovalne kleti.
V Kmečki zadrugi Krško bodo stroške investicije, ki znašajo
okoli enesa milijona mark, pokriii v višini 40 odstotkov z lastnimi
sredstvi, za preostalo vsoto pa so najeli kredite.

V slavni kleti 1, kjer se vrši sodobna fermentacija grozdja za vino
cviček, so uredili razsvetljavo, odtoke tertlake, šest starih cistern s
skupnim volumnom 0,5 milijona litrov pa zamenjali z devetimi
novimi cisternami iz nerjavečega jekla s skupnim voiumnom 0,45
milijona litrov, ki so med seboj povezane z fiksnimi vinovodi. V
posodobitevglavne kleti sodi tudi nova hladilna tehnika. Slednja
omogoča, kakor je ob otvoritvi poudaril glavni enolog Zdravko
Mastnak, da bo njihovo najbolj tržno vino cviček, ki se kot mlado,
lahko in sveže vino hitro postara, ohranjalo neprekinjeno svežino.
Posodobitve v kleteh 3 in 4, ki ležita v starem grajskem delu, služijo
potrebam priprave in nege vrhunskih vin iz bizeljsko-sremiškega
okoliša: modre frankinje, laškega rizlinga, zelenega silvanca in
predikatnih vin. Poleg 24 postavljenih cistern s skupnim volumnom
150.000 litrov v kleti 3, bodo v kleti 4 nameščeni francoski sodčki
barique za posebno tehnologijo zorenja vina modra frankinja, vsi
prostori pa bodo opremljeni s hladilnimi konvektorji, ki bodo
uravnavali potrebno temperaturo zraka in vlage. Ker se mora po
novi zakonodaji (od letošnjega leta dalje) odprto vino izven
vinorodne dežele prodajati le v originalno polnjenih sodih do 50
litrov, bodo opravili manjša rekonstrukcijska dela tudi v polnilnici.

V Kmečki zadrugi Krško tako vstopajo v novo tisočletje z vrstami
posodobitev, saj se zavedajo, da lahko le z dobro pridelavo,
znanjem in s sodobno tehnologijo pridelajo kakovostna in vrhunska
vina, po katerih bodo segli domači kupci in s katerimi bodo
prodornejši tudi na zahtevnih tujih trgih. (B.M.)

Posavje na 33. mednarodnem
obrtnem sejmu v Celju
Na letošnjem 33. Mednarodnem obrtnem sejmu (od 8. do 17.
septembra) v Celju se skupno predstavljajo tudi vse tri posavske občine.
Celoten projektod organizacije in načrtovanja sejemskega prostora
ter same vsebine so potekale v koordinaciji Občinske turistične zveze
Brežice in sodelovanju Term Catež, Zveze kulturnih društev Sevnica ter
Podjetniškega in Turistično informacijskega centra Krško. Turistični
informatorji regije pod sloganom »Posavje, kjer so jutra bližja soncu«
predstavljajo in promovirajo turistično ponudbo z vsemi resursi in viri
na razstavnem prostoru 21 v hali L (hala za obrtne zbornice).
Vsebina predstavitve so »Aktivne poätnice« po posameznih sklopih:
l.gradovi, muzeji, galerije, izleti, 2. sport in rekreacija: pohodništvo,
kolesarjenje, čolnarjenje, ribolov, konjeništvo, golf, speedway,
motokros, zmajarstvo, padalstvo, ostala športno rekreativna ponudba,
3. kulinarika in vina, vinsko turistične ceste in turistične kmetije, gostinski
in nastanitveni obrati, 4. kopanje. Tudi razstavni prostor sam je
opremljen glede na vsebino po štirih sklopih, vsak v obliki kocke, prav
tako pa scena preko slikovnega materiala izraža posamezen sklop
dejavnosti. Ves čas sejma je obiskovalcem na voljo skupen promocijski
material regije Posavje po zgoraj omenjenih sklopih ter promocijski
material ponudnikov turističnih proizvodov in storitev, kakor tudi
posameznih krajev, naravnih in kulturnih znamenitosti. Na razstavnem
prostoru izvajajo tudi nagradne ankete med obiskovalci, da bi še
dodatno pritegnili zanimanje med obiskovalci za Posavje in pridobili
povratno informacijo o tern, po čem je regija najbolj prepoznavna.
Sicer pa se občine le podrobneje predstavljajo po posameznih
terminih, vsaka je poskrbela za potek dogajanja na razstavnem
prostoru. Predstavljajo se tudi turistična društva, vinogradniška
društva, društva kmetic in turistične kmetije. V teh dneh se bodo občine
skupaj s ponudniki predstavile tudi z degustacijami kulinarike in vin,
na zunanjem odru pa bodo župani posameznih občin predstavili
razvoj, znamenitosti in posebnosti občin.

KAJ DELA NEKDANJA SLOVENSKA
VINSKA KRALJICA?
kat<mnaJenznrtz sjeskovca pn Krškrm, kiie biJxi v novenibni leta
l()()7 na Pliiju izbrana za I

sloven.sko vmsko kniljico zn leto
/99S, ostaja š<> naprc/zvesla vitiu,

pmdvsem eviekn. In da ne bo
fxnnolan nesratnote. najjx>ix>rruK
da .se kalanna prtpravlja za
za<jf)tx>rdif>lomske nah>ps>' na leino
i V/ Hici in •/.' ii( i FJint ion iskifiih'i ilf< ti
v Ljiibljuiti in kakor strut ncdavno
iziYtle/i, se I*) r n/kn diX'h nh'seceV
zaposlila i'fMfs/oiv?/enoli hmeekc i
zadruire Krsko, r I inski kleli
»kosfanjeviea', k/t'rl>oof>rai'//a/a
dela ,s področ/a inarkelinga in
vodetiih deuustaci/ njihovdi |
vrhunskih in kakovosfnih /v/y.

m<HlkaJi'HinJvs(ihihtrjm^ir^i^dolerijskifxmi)ru£vinvdi. (D.M..)
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Branko Janc, poslanec v Državnem zboru Republike Slovenije

»POLOŽAJ POSLANCA ME Nl
NIKOLI DVIGNIL MED OBLAKE«

Te dni zaključuje svoje delo najvišji slovenski za-
konodajni organ, v katerem je minulo mandatno
obdobje delalo devetdeset poslank in pos-
lancev, med njimi tudi trije iz Posavja. Branko
Jane je edini poslanec iz krške občine, v državni
zbor pa je bil pred štirimi leti (na listi Liberalne
demokracije Slovenije) izvoljen že drugič. Tik
pred koncem njegovega drugega mandata sva
se pogovarjala o delu poslanca, rezultatih,
uspehih in problemih, predvsem pa o njegovem
pristopu do dela in funkcije, o kateri se naj-
večkrat zdi, da vsi zelo veliko vemo, a v resnici
le ni tako...

Kako doživljaš te zadn je dni, ko
je do konca tvojega poslan-
skega mandata, le še ena seja?

Občutki ob zaključku poslanske^a
mandata so vsekakor mešani. Po eni
strani je to nekakšno nelagodje, da
je tudi kot posledico delovanja držav-
nega zbora v družbi občutiti razprtije
in določeno razklanost, ki se prenaša
vse do posameznih občin, vasi in za-
selkov. Na drugi strani pa je dober
občutek, da je Slovenija v tem obdobju
dosegla napredek tudi po zaslugi dr-
žavnega zbora in da utrjuje parla-
mentarno demokratično linijo. Ver-
jetno pa bo potreben vsaj še en man-
dat, da bi Slovenija z vključitvijo v EU
dosegla nivo, na kateiem ne bo več
možen korak nazaj - izven parla-
mentarne demokracije.

Ali je mogoče delo našega par-
lamenta ocenjevati tako enos-
tavno in črnobelo, kot je pogos-
to videti v medijih?

Tudi mene Ijudje pogosto pocukajo
za rokav in očitajo, češ, saj se samo
kregate! Potrebno je vedeti, da ima
parlament raznoliko sestavo, da imajo
stranke različna stališča o določenem
problemu. Vendor je tudi res, da so
to, kar se pojavlja v javnosti, kar Ijudje
vidijo, seveda nekakšni ocvirki, pred-
vsem najbolj grobe, celo perverzne
diskusije, večina razprav pa je sicer
kvalitetnih, strokovnih in tudi dos-
tojnih.

Vzemimo za primer družino. Tudi v
družini so mnenja pogosto različna,
med možem in ženo, med starši in
otroci in je potrebno doseči spora-

zum. Ne bomo zato, ker vsak v dru-
žini uveljavlja svoje interese, rekli, da
se v družinah samo prepirajo. Tarn,
kjer uspejo doseči najhitrejši in najboljši
dogovor, so vidni tudi rezultati. Zato
tudi ne moremo enostavno reči, da
se v slovenskem parlamentu samo pre-
piramo.

Zate pa je pogosto slišati, da si
pri svojem delu premalo ag-
resiven!

To izvira iz mojega značaja, vendor
mislim, da je tudi sicer v življenju
potrebna treznost. Rad imam ljudi, ki

so umirjeni in ki so sposobni tudi ob
problemih razmisliti ter ukrepati s trez-
no glavo. Kdor pričakuje od mene
nastopaštvo za govorniškim odrom,
ta pričakuje nekaj, kar nisem in kar
nikoli ne bom. Težje pa je zadržati
mero dostojanstva, treznosti in tudi
zaupanje ljudi, ki se identificirajo s ta-
bo ali s tvojim mišljenjem. Ocene o
neprepoznavnosti izhajajo namreč
predvsem iz obravnav točk, ki so bile
v neposrednih televizijskih ali radijskih
prenosih, če pa upoštevamo vse seje
in točke, je število mojih nastopov v
povprequ. Praviloma ne nastopam pri
obravnavi problematike, ki je ne poz-
nam dovolj, ker se mi zdi to tudi ne-
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odgovorno, saj vsi vsega ne poznamo.
Pri točkah, kjer temo dobro poznam,
sem zelo aktiven, sem predlagatelj
zakonov, amandmajev, itd. Morda je
vzrok za moj pristop tudi v tem, da
sem v parlament prišel iz gospodars-
tva, ne iz politike.

Kako pa si vsa ta leta shajal s
svojimi kolegicami in kolegi v
poslanskih klopeh?

Odnos oziroma korektnost nastopa-
nja posameznega poslanca se odra-
žatudipri samem delu v parlamentu.
Nastopaštvo za pultom je namreč nas-
protno sorazmerno s tvojim uspehom
pri samem delu. Tudi sam si namreč
včasih predlagatelj dokumentov, v ka-
terih skušaš uveljaviti interese svoje
regije ali občine. Poslanec, ki pretirava
v svojem nastopaštvu, ki je do drugih
nesramen, ki neargumentirano obto-
žuje, ne more pričakovati podpore
drugih poslancev. Zase lahko tudi po
dveh mandatih, svoji mimosti in pre-
majhni vidnosti na odprti sceni nav-
kljub, rečern, da uživam med poslanci
primeren ugled, ne glede na to, da
smo iz različnih strank. S tem svojim
statusom sem seveda zadovoljen in
kadar je potrebna njihova pomoč, jo
mnogokrat tudi zaradi teh razlogov
dobim.

Kaj šteješ med največje uspehe
minulega mandatnega obdob-
jo?

Najprej bi omenil zadovoljstvo, da je
politika stranke, ki ji pripadam, ustva-
rila tak položaj Slovenije v svetu, ki jo
odpira navzven in da ima Slovenija
danes status dostojne, kredibilne in
demokratične države. Države, iz ka-
tere je v teh letih vsak naš državljan z
modrim potnim listom lahko šel kamor-
koli po svetu, v večino držav tudi brez
vizuma, da so naši državljani dobro-
došli fujci v vseh evropskih državah in
ZDA, s čimer se drugi niti slučajno ne
morejo pohvaliti.

Glede mojega dela za interese regije
oz. pokrajine, bi rad poudaril, da je
potekalo na tistih področjih, ki vsem
Ijudem prinašajo koristi. Prizadevam
si za investicijske projekte, ki prina-
šajo razvojne perspektive, znotraj ka-
terih lahko vsak posameznik najde
svoj prostor. V zvezi s tem je pomem-
ben zakon o izgradnji hidroelektrarn
na spodnji Savi, ki sva ga predlagalašt

. 
33

. 
av

au
st

 2
00

0

s kolegom Avšičem. Projekt je posavs-
ka priložnost stoletja, ki ponuja raz-
vojne in zaposlitvene možnosti, teh
pa je bilo v Posavju, posebno v Krš-
kem, s hudo gospodarsko krizo če-
dalje manj. Stevilo brezposelnih se je
začelo zmanjševati šele v zadnjih le-
tih, še vedno pa nimamo prave struk-
ture zaposlitvenih možnosti, tako da
nam izobražen kader beži v Ljubljano.

Naslednja priložnost za Posavje je,
da se z izgradnjo avtocest v turistično-
razvojnem smislu približa Evropi. Iz-
gradnja ni sama sebi namen, čeprav
bo pomenila zaposlitev za gradbeno
operativo, vendar je pomembneje, da
se Posavje komunikacijsko približa Ev-
ropi.

Med temami, ki se jim je v krški
občini zadnje case težko
izogniti, je prav gotovo za-
piranje rudnika na Senovem.

Rudnik je gotovo tema, ki je dobila
izrazito negativni prizvok. Moj polo-
žaj v zvezi z njim je bil v tem, da sem
močno zagovarjal revidiranje in po-
daljšanje programa zapiranja. Od-
bor za gospodarstvo je moj predlog
v lanskem letu sprejel, vendar vlada
tega programa potem ni pripravila.
Obstoječi program je absolutno biro-
kratski, zastajal pa je tudi zaradi nas-
protovanj znotraj političnih strank, po
moje zaradi tega, ker so bili rudarski
kraji vedno okarakterizirani kof rdeči
revirji. Na Senovem bi bilo namreč
potrebno izvesti gospodarsko pre-

strukturiranje, ker zapiranja rudnika
ne moremo enačiti s stečajem pod-
jetja. Z zapiranjem v bistvu ukinjamo
in zakonsko prepovedujemo dolo-
čeno dejavnost, ne glede na zaloge,
zato je potrebno v kraj pripeljati no-
ve dejavnosti.

Zakaj pa mislis, da program ni
stekel, kot bi moral?

Vsekakor je bilo premalo koordinacije
med Rudnikom Senovo, Občino Krš-
ko in Ministrsrvom za gospodarske
dejavnosti. Vsak od teh mora prevzeti
svoj del krivde, ker program ni stekel
hitreje in bolj učinkovito. V tem času,
ko so imeli možnosti in denar, niso
uspeli pripeljati na Senovo nobenega
dobrega programa. Senovo po moje
potrebuje vsaj 200 novih delovnih
mest, a ne v trgovinah in podobnih
dejavnostih. Tudi sam sem iskal mož-
nosti, ko pa naj bi prišlo do končnih
dogovorov, ni bilo kredibilnega sogo-
vornika. Resen investitor pa seveda
želi vedeti, pod kakšnimi pogoji bo
lahko gospodaril, saj ne bo nihče prišel
niti na Senovo niti v Krško samo zaradi
sentimentalnosti!

Pogosto sem jezen tudi na funkcio-
narje lokalne skupnosti. Ne gre nam-
reč vedno za politiko. Politika se na
eni točki konča, potem pa se začne
trdo delo. Seveda je treba to včasih
povedati tudi svojim Ijudem.

Kako pa je v tem obdobju po-
tekalo delo na relaciji obäna -
država?

Mislim, da je že vrsto let premalo ko-

ordinacije mec obanskim vo-1
dstvom in poslanci. Pogosto I
sem ogorcen, ker se preveč
gleda na politične interese
in na to, da kakšna koristna
stvar slučajno ne bi bila pri-
pisana komu drugemu. Sam
pa sem vesel, če kdo kaj pa-
metnega stori ali predlaga,
kaj pripelje v kraj, saj gre
za skupni interes. Zelel bi,
da bi delali v dolgoročnem
interesu, da bi ustvarjali po-
goje, da bodo lahko živeli
tudi naši otroci, da bodo ime-
li tudi oni kakšne perspek-
tive. Neaktivnost posavskih
ljudi ali pa kar pretirana za- j
prtost, ima za posledico, da '
je Posavje navzven premalo |

prepoznavno in dosega premajhne
učinke.

In kje se konča vloga poslanca?

Ce vzamemo primer že omenjenega
zakona o savskih hidroelektrarnah:
Od sprejema zakona apeliram na
gospodarsko zbornico, na vse tri ob-
čine, na obrtno zbornico, naj se or-
ganizirajo, naj strnejo vrste in se pri-
pravijo na gradnjo. V tem trenutku je
interes drugih izredno velik, naše
možnosti in potencialne prednosti pa
so veqe, zato je neodgovorno, da se
ne vključimo in pripravimo organiza-
cijsko, kadrovsko, finančno itd. Če v
obdobju investicij ne bo gospodar-
skega razvoja, potem ga ne bo nikoli!
Eni se tega zavedajo, večina pa ne.

Kaj bi iz tvojega dela poleg že
omenjenega zakona o savskih
elektrarnah veljalo še omeniti?

Bil sem, na primer, med najbolj aktiv-
nimi pri zakonski pripravi nove inves-
ticije za izgradnjo TE Brestanica, pr-
vopodpisani med predlagatelji zako-
na za izgradnjo slovenskih avtocest
in predlagatelj zakona za ustanovitev
Sklada za financiranje razgradnje JE
Krško, sopredlagatelj zakona o žrtvah
vojnega nasilja, skupaj s kolegom Av-
šičem predlagatelj Zakona o pokrajini
Posavje in še bi lahko našteval. Zdaj,
pred otvoritvijo, lahko povem, da sem
bil trd in uspešen pogajalec za izgrad-
njo srednješolskega centra pri uskla-
jevanjih interesov posameznih regij
in občin v vsakoletnem proračunu.
Morda naj omenim le še to, da je z
mojimi amandmaji občina dobila od
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države 436 milijonov tolarjev za
socialne programe.

Najbrž pa s svojimi predlogi nisi
bil vedno uspešen?

Seveda ne. Zelo boleče sem propadel
s svojim predlogom za odpis obvez-
nosti podjetjem, ki so doživela naj-
večjo krizo zaradi razpada SFRJ v
letih 90, 91 in 92. Ker sem bil tudi
sam v podjetju v tistem času, sem se
zavedal, kaj je bilo vzrok hude finan-
čne krize, ki se je podjetja niso mogla
otresti. Podjetja so zmanjšala število
zaposlenih, zato da so lahko obstala,
finančna bremena pa so ostala še iz
omenjenih let. Ta podjetja so bila pred
tem, da gredo v stečaj ali pa se finan-
čno konsolidirajo, tudi tako, da jim dr-
žava odpiše nekatere finančne ob-
veznosti, do katerih tudi sicer ne bi in
ni prišla. Se posebno pa sem bil razo-
čaran, ker je šlo vseskozi tudi za so-
cialno vprašanje, za usodo delavcev
v delovno intenzivnih panogah, kot
so lesarska, tekstilna, železarska in
usnjarska, zakon pa ni bit sprejet, ker
ga niso podprli tisti, ki se javno najbolj
zavzemajo za socialne pravice. A tudi
taka razočaranja spremljajo poslanca
in so sestavni del tega dela.

Kako ocenjuješ današnje stanje
v Krikem in v krški občini?

Če pogledamo občino Krško v osem-
desetih letih, smo danes razočarani,
ker so se v enem trenutku zrušile na-
še iluzije. Takrat smo, morda res

naivno, mislili, da vsi
delamo v skupnem in-
teresu. Seveda so se
z lastniško transfor-
macijo tudi meni oseb-
no nekateri ideali se-
suli v prah. V sedem-
desetih, osemdesetih
letih nismo razmišljali
o tem, da nismo last-
niki podjetij. Zato smo
velikokrat delali udar-
niško ali napol za-
stonj. Ce danes po-
gledam to občino, ob-
čutim neko razoča-
ranje, predvsem pa,
če pogled usmerim v
prihodnost. Menim,
da smo premalo am-
biciozni, da bi morali
imeti več želie DO

razvoju, po uspehu.

Ne bi bil rad do koga neupravičeno
kritičen, vendor menim, da nam ne
zadoščajo samo otvoritve cest, ne
konča se vse samo s frajtonerico in
litrom cvička. Za boljše življenje je po-
trebno vložiti mnogo več. Se posebno,
ker ima Krško na voljo mnoge poten-
ciale, kot je geografski položaj, ki ga
ne izkoristi in kadrovski potencial, za
katerega je premalo spodbud, pozi-
tivne klime, da bi hitreje prišli od idej
do realizacije. Dobro pa je, da človek
ob vsem tem ne izgubi upanja, da
verjame, kako se ob angažiranju raz-
položljivih potencialov tudi Krškemu
obetajo boljši časi.

Ne moreva pa tudi mimo vpra-
šanja, kako je s tvojim prostim
časom oziroma, kaj počneš te-
daj, ko nisi v poslanskih klo-
peh?

Dejansko sem razpet med Krškim in
Ljubljano, ker je moje delo tako, da
delamo od zjutraj do šestih zvečer.
Ker sem sam zelo vezan na družino
in domači kraj, izkoristim vsako priliko,
da se pripeljem domov, čeprav veli-
kokrat samo za lahko noč. Tega mi ni
žal, ker želim odraščajočim otrokom
nuditi oporo, ker zaradi politične ka-
riere ne želim zanemarjati družinskih
obveznosti. Seveda sem veliko na ce-
sti, poleg deseturnega delovnika v od-
borih, komisijah in na sejah držav-
nega zbora, je tu še vsaj dve uri in
pol vožnje. Kadar sem doma, sem rad
tudi s prijatelji, s katerimi sem bil tudi
prej. Zal pa zanje nimam toliko časa,

kot bi želel. Ne družim se samo s pri-
jatelji in sorodniki, tudi z bivšimi sode-
lavci rad ohranjam stike. Se posebno
sem zadovoljen, da me položaj
poslanca nikoli ni odpeljal med oblake.

Torej, kakšen naj bi bil slovenski
poslanec, da bo pravšnji za ve-
cino ljudi in za državo?

Poslanstvo smatram za izredno od-
govoren položaj, ki ga lahko imajo
samo tisti, ki so sposobni prevzeti to
odgovornost. Oblast ni samo položaj,-
ni samo denar, oblasti ne smeš zlora-
biti in zavedati se moraš, zakaj si do
nje sploh prišel.

Ne zdi se mi pomembno, koliko ljudi
ve zate kot poslanca, kakor, na pri-
mer, ne vedo, kdo je predsednik Svice.
Vedo pa, da tarn ljudje dobro živijo.

Tako si tudi jaz v bodočnosti želim, da
bi naszastopali ljudje, ki bi jim zaupali,
četudi bi delali bolj v ozadju, a za
skupne cilje in interese, ne pa da so
sami medijske zvezde.

Ko ljudje pravijo - ljudski poslanec, ne
gre za to, da bi izpolnil vsa pričakovanja
vseh ljudi. Izpolniti moraš temeljna
pričakovanja ljudi, da imajo še vedno
zaupanje vate, da zaupanja ne izigraš,
da ga ne zlorabiš. Sam zase se ob
izteku mandata ob jutranjem britju lahko
brez zardevanja pogledam v ogledalo
in pogledam lahko tudi ljudem v oa, saj
sem v teh osmih letih obdržal kar največ
korektnih odnosov in nisem doživel oseb-
nih diskvalifikacij. To me utrjuje v prepri-
čanju, da sem dobro in pametno delal,
če pa je bilo moje delo res dobro in v
skupno korist, morajo presoditi drugi.

Silvester Mavsar

IZGRADNJA PLINOYODNEGA
OMREŽJA V KRŠKEM
Zadnje dni avgusta, natančneje 28.08.2000, se je tudi fizično pričela
gradnja plinovodnega omrežja v Občini Krško.
V začetku letošnjega leta je podjetje Adriaplin d.o.o. podptsalo z Občino
Krško koncesijsko pogodbo za izvedbo plinifikacije v ObČini Krško. Ta
zajema vsa večja naselja v občini, kar pomeni izgradnjo cca 45.000 rn
plinovodnih cevi in 2000 plinskih priključkov. Po podpisu koncesijske
pogodbe je Adripiin naročil izdeiavo potrebne dokumentacije, ki jo
izdelujeta Projekt d.d. iz Nove Gorice in Savaprojekt iz Krškega. Prav tako
je po izdelavi prve faze projektne dokumentacije z razpisom izbral izvajalca.
To je podjetje Eurowork d.o.o. iz Ljubljane. Njegovi gradbeni podizvajalci
pa so Kostak d.d.- Krško, Pirc s.p. Ljubljana in Vilkograd d.o.o. Šentjur,

Prva faza izgradnje plinovoda obsega 11.200 m plinovoda na obmocju
Industrijske cone, del naselja Leskovec, Obrtno cono MD8, Grič in Narpelj,
ter glavni plinovod do mosta za Krško in Videm. Zaradi kratkih rokov smo
se odločili prvo fazo deliti na dve etapi: prva etapa, ki je zdaj v gradnji,
obsega tndustrijsko cono, kjer je tudi navezava na prevzemno postajo -
MRP Krško, del naselja Grič, do kotlovnice na Gubčevi, Obrtno cono MD8
in Cesto 11. novembra v Leskovcu v dožini cca 5.500 nrt; druga etapa
obsega ostalo našteto. Rok za izvedbo I. etape je 30.09.2000. Do
08.09.2000 je izvajalec izvedel preko 1900 rn plinovoda, in sicer večji del
plinovoda v industrijski coni, del obmoqa Obrtne cone MDB v dolžini cca
300 m, del ulice 11. novembra (do sole), ter odcep ob kotlovnici na
Gubčevi ulici. Od 10.09. do 25.09.2000 bo izvajalec izvedel še manjkajoče
odseke na Ul. 11. novembra, Ul. Milke Kerinove, preboje preko CKŽ in
plinovod ob CKŽ, navezavo na glavni plinovod ob MRP Krško ter 119
hišnih priključkov, za kolikor je bilo do sedaj podpisanih tzjav lastnikov. V
tednu od 02.10. do 06.10.2000 predvidevamo tehnični pregled objekta,
ter zatem polnjenje plinovoda in uporabo vsem tistim na tem obmocju, ki
bodo to želeli.

Prav tako smo 28.08.2000 pričeli z izgradnjo plinovoda od MRP Drnovo
do podjetij Togrel in IGM Sava Krško v dolžini 1000 m. Ta plinovod bo
predvidoma zgrajen do 20.09.2000. Dela na tem odseku izvaja podjetje
Togrel d.o.o Krško s podizvajalcem za strojna dela Lokar s.p. Tehnični
pregled objekta in zaplinjanje je predvideno istočasno kot pri 1. etapi v
Krškem.

Adriaplin d.o.o, Ljubljana š*
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Cevljar Martin Jurecic
Brežičanov ne bi zapustil!
Čevljarska delavnica. Pravzaprav popravljalnica ponosenih cevljev in ceveljcev. Tudi novih s tehničnimi
napakami. Pa borš, nahrbtnikov in vse mogočih torbic. In še česa. Tarn notri, pod Pekovo prodajalno v
centru mesta Brežic, kjer prodajajo trendovska obuvala, sedi sklonjena nad vsem tern neizmerljiva
duša cevljarja Martina Jurečiča. In privlaä ljudi s iirokih koncev kot magnet. In se odkriva: " Ja, veste,
v vsakem poklicu je najprej človek, potem pride šele poklic, vse drugo pride potem. Pomembni so
kontakti z ljudmi, že po prvem pogledu moraš ugotoviti, kaj želijo. In ti poklici so od portirja do inženirja.
To moraš imeti v sebi in od vsake stvari nekaj vedeti. Od vere do politike." Pred dobrimi dvajsetimi
leti }e bila to mestna delavnica, danes pa zahajamo k Martinu Jureciču v privatno čevljarstvo.

Obrti sem se izučil pri dveh dobrih
mojstrih. Pri Francu Zupančiču iz Cer-
kelj in pri Alojzu Božičniku. Najprej
-,em delal v Krškem, nato v Brežicah,

jer je že bila mestna delavnica. Ko
j ta razpadla, sem šel v Ravne na
oroškem k mojstru Smidu, potem pa
im dobil povabilo iz tovarne Klek v

,_agrebu, kjer je bila specialno izvoz-
na tovarna. Tarn sem naredil mojs-

terski izpit, pred tern pa sem se
še prijavil na tečaj v Novo mesto
in ga naredil z odličnim uspe-
hom. V Zagrebu sem delal skoraj
štiri leta, najprej kot mojster pri
izdelavi gornjih delov čevljev. So
tudi mojstri pri izdelavi samo
spodnjih delov čevljev. Jaz sem j
mojster zgornjih in spodnjih I
delov. Iz Zagreba sem odšel, ker I
so me hoteli dati v industrijsko
šolo, pa iz drugih prepričanj jj
nisem želel obiskovati sole." I
Potem je sledil dopust. Po dopu- I
stu je dobil delavnicovBrežicah, I
kjer je delal za trgovine in na- I
ročila, bili so v skupini stanovanj- I
ske skupnosti in ker ta poklic ni I
spadal v to skupino, so mu na
občini svetovali obrt. Kljub ]
temu, da je bilo nekaj težav, mu |
ni žal za odloätev. To g. Jurečič s

potrdi z besedami: Brezicani so tako
moji, da jih ne bi zapustil."
Razgledan in širok privlači ljudi daleč
naokoli, ker ga strankarska in verska
prepričanja ljudi ne motijo. Pravi, da
sistemi niso pomembni, pomembni
smo ljudje, pomemben je človek in je
potrebno ljudi obravnavati enako, pa
ne po barvi, veri in še čem.

" Ce se v obrti spustiš v razširitev, se
moraš pač širiti in ni poti nazaj. Če pa
ostaneš obrtnik, se uveljaviš, da teSt

. 
33

. 
av

au
st

 2
00

0

ljudje spoznajo in dobijo zaupan|e.
Se vedno me najdejo s Hrvaške,
Kostanjevice, Krškega pa tudi od
drugod. Zato tudi delam ob sobotah,
da ti ljudje lahko pridejo. Ta poklic vsi
rabijo, ker so današnji čevlji tako slabi
da že novi kmalu rabijo popravilo,
posebej italijanski. Italijani plasti papirja
pobarvanega v usnje, prodajajo kot
usnjen podplat in mojster to hitro

ugotovi. S tern poklicem je kar težko
in je bil kar precej poniževalen. Sam
sem šel v ta poklic po nakljuqu in
navsezadnje sem ga vzljubil. Če pa
hočeš tudi popravilo dobro narediti,
moraš znati napraviti dober čevelj.
Pri izdelavi novih čevljev po naročilu
ne sme biti niti milimeterske napake,
ker je čevelj za stranko neuporaben."

Delno je g. Jurecic delal tudi za orto-
pedijo, prakso pa imel v Soči in Celju.
Pravi, da je to posebej zahtevno delo

v čevljarstvu, ker je treba kopiti prila-
goditi nogi, zato so tudi čevlji za noge
z napakami tako dragi.

"Danes čevljarjev ni, ker so vsi šli v
sole in je izostala praksa. Nekdo s
kravato pa težko uči obrti in tako je
danes tudi v mnogih drugih poklicih.
Usmerjeno izobraževanje je bila
zgrešena poteza v šolstvu, pa se je

po slabih izkušnjah le začelo spet
spreminjati v stare uveljavljene
zakonitosti obrti", daje upanje tistim,
ki jim dober čevelj veliko pomeni in
nadaljeval: " So čevljarji, ki so opustili
ta poklic, ker moraš biti spreten in
hiter, pri čevlju ne moreš ničesar
zatajiti, ker stranka takoj vidi, kaj je
bilo vloženega in narejenega. Ko sem
začel s tern delom, sem bil pri mnogih
mojstrih in vsak ima nekaj svojega,
svoj sistem in način dela, to pa pri-

speva k znanju. Nikoli nisem vprašal
po plačilu, ker sem vedel, da se bom
moral dokazati z delom, delo je do-
kaz norme."

Pa ni Martin Jurecic samo dober čev-
Ijarski mojster iz Cerkelj ob Krki, ki ga
imamo stranke rade in nam iz pono-
senih čevljev naredi spet skoraj nove.
Znan je prav tako tudi kot pridelovalec
cvička. No orpnipvnniih Holeniskeaa

posebneža vselej dobi za svoj
pridelek odličja za visoke kako-
vosti. Posvetil se je pridelovanja
tistih sort grozdja iz katerih pri-
teče najboljši cviček. Leta 1994
si je na Mednarodni degustaciji
cvička v Gornji Radgoni pridelal
]. mesto. Zato je njegovo pravilo
LEP ČEVELJ IN DOBER CVIČEK.

Pravi, da mora človek imeti več
različnih stvari v življenju, da
razmišlja, kaj bi spremenil in
dopolnil- na boljše in lepše.
Človek mora znati poslušati in
slišati, gledati in videti, mora imeti
rad ljudi, mora imeti rad mladino.

In pravi, da pameten človek živi
dokler hoče, ne pojasnjuje svojih
let in ne razmišlja o njih. Razmi-
šlja pa o svojem Piroškem vrhu,
vinogradu in zidanici. In dobri pri-

jateljski družbi.

V dobri in prijateljski družbi sem bila
tudi jaz, eno oblačno hladno majsko
sobotno dopoldne in odšla s toplim
srcem, kjer me še vedno spremlja vonj
po čevljih, lepilih, po toplem mraku v
čevljarski delavnici, ki ji daje mnoge
življenjske modrosti naš čevljarski
mojster Martin Jurečič. Nekaj jih je,
žal, moralo obležati v beležki.

Natja Jenico Sunčič
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Srecanje upokojencev občine Krško

NIC Nl LEPŠEGA KOT PRIJATELJSTVO
»Nič ni lepšega kot prija-
teljstvo, ki ga gojimo med
seboj in ki nas združuje«,
zveni geslo društev upoko-
jencev krške obcine. In da je
res tako, potrjuje njihova
številna udeležba na tradi-
cionalnem, letos že sedmem
srečanju upokojencev ob-
cine Krško, ki je potekalo
zadnjo soboto v mesecu av-
gustu v krikem Kulturnem
domu.
Ne glede na sončno pripeko in
visoke temperature, se je srečanja
udeležilo preko petsto upokojen-
cev, torej le sto manj, kot jih je sicer
včlanjenih v petih delujočih dru-

štvih v občini Krško. Uradni del
srečanja je minil ob izredno bo-
gatem, uro in pol trajajočem kul-
turnem programu, sestavljenem iz
venčka pesmi, plesa in glasbe, ki
so ga izvajali: mlada mojstrica
citer Jasmina Levičar iz Senovega,
Pihalni orkester Kapele, pevski
duo Tatjana in Bojan Kaplan, ple-
sni par Anja Zvab in Damjan Gri-
vec iz Plesnega kluba Bolero, s
prvim večjim nastopom sta se
predstavili dve nedavno ustano-
vljeni glasbeni skupini, Posavski
oktet iz Brežic, ki ga vodi sop-

ranistka Marjetka Podgoršek Hor-
žen ter Vokalna skupina Valvasor
iz Krškega, udeleženci srečanja
pa so družno zapeli ob nastopu
Tonija Sotoška in njegovih mladih
harmonikarjev. Program, ki ga je
povezovala Vidka Kuselj, je nav-
dušil tako zbrane upokojence kot
povabljene goste, med katerimi sta
bila tudi, v imenu Občine Krško,
ki je bila tudi letos pokrovitelj sre-
čanja, krški župan Franci Bogovič
ter Vinko Gobec, predsednik Zve-
ze upokojencev Slovenije. Zal je
slednji ob koncu uradnega dela s

svojim govorom, v katerem je pred
polno dvorano javno apeliral na

j»pravo« odločitev na bližajočih
parlamentarnih volitvah in poi-
mensko kritiziral posamezne stran-
ke in njihove voditelje, poskrbel
za rahlo razburjenje v dvorani.
Precej udeležencev je namreč me-
nilo, nekateri pa so to pokazali
tudi s kar glasnimi vzkliki nezado-
voljstva, da je Društvo upokojen-
cev nepolitična organizaeija in
da nagovor predsednika Zveze
ne sodi na tovrstna srečanja. Kljub
temu pa je drugi, družabni del sre-
čanja, ki je potekal na terasi hote-
la Sremič, minil v dobrem razpo-
loženju. Seveda ob glasbi, jedaä,
pijači ter prijetnih klepetih in obu-
janju spominov starih, pa tudi ved-
no novih znaneev. Naslednje leto
se bodo krški upokojenci ob izteku
poletja ponovno sešli. Prizorišče
srečanja bo v Brestanici, gostitelj
pa tamkajšnje društvo upokojen-
cev. Nanj nameravata priti, če
jima bo zdravje služilo, kakor sta
izrazila upanje, tudi letošnja
najstarejša udeleženca srečanja,
92-letniJanez Zagorc iz Orehov-
ca pri Kostanjevici in 95-letna Ev-
genija Bratkovič iz Krškega.

Bojana Mavsar

KNJIGA PROI. IVICJi: ŽMDAKŠIČ - DOKUMENT
O I/GNANC III IN \JIIIOVi:\I PRIZADEVANJU /A PRAYIGE

Proji-Hor l\i<;i -voja ntm.Ška in niladustna Ida prr/ iwla

na l i i j rk i HI —«• ki «i n >|.<kiii|.i v iiaM1 kraji' v^dcj rada vrara, /t;d<':-><'tld]a

zivi in tMviit |a v I ,niMj,iiii k a k u i m d i njen hrat <lr. Fran /nidar^u' .

[xtnliiiMv I)*•-,!î -a \ I)/. . -><• iicdvoirino uvr i ra nii-<l f i-ir. ki -<> najver

pri^fi'-vali k Irrnu. <la -<• pra\i<<- in ,-,(alns iH-kdanjih -Jovonskih

i/ffiiaiin-v tudi /aki>n-ko iirrdi|«i. ()d uslanovitvr dal j f ]<• namier

prof. /iudatM<V\a. ki |<-1 iila mdi dul^olcina |)r<'d.-.cdrn<"a in aklivista

Rdcn-pi križa >l<ivcni|r n>-kda| pa nidi Ju^i >-ia\ij<-,., pndfin-dsrdrii^-a

Dni.itva i/«nmirr\ ^l<>\i-nij<- DIS 1 (HI l ('^.~;. I'n-d [»olctjcrn -<> \

dništvi i i/dali Midi t i|»-i n i kiij i i;i i V. jiivno Ix'scdo do praMcc . v

kalci i y n.i •>->2 -Hai i ' l i i i i<dila in slrmla I»1̂ 1 \<-n<- (ciii<'.'\^-|>in<'

po^o\iit«i\ / |iil<ii-iiiali\ mil konlcK-nc /a [lolrrlx-.^luxrn^kili i/miaiiccv

in dni.mh /aini<T<--.ii'anili /ric\ \u|n<i;a na.-iiljfi. ki j i l i jc kot \odiir|jica

oiyaiu/irala v (Jckinovrtn p<\(\\\ v l. j i i l i l jani (MJ Ida 1 'W do \vAn

1')')'). \ LMM.M !;.|ilo (ako pr<'}icir-nio o vs«-h vr-^tali na^ilja nad

^IO\I- IH ! HI \'ijii'<. o si/irn<irn in p^il i irricin irplji-njn

na.-ih Ij inii \ i/jrnan>l\ii. «».-.iralmiali \ i lali junskil i konccniiai:i jskil i

taliori.^i'ili. u^odafi tahoiHrnikov i ik iadciuf i olrok nd.. l ikrati [*a

-o \ knjiiii - ini jcri i i pn/ad'Aaiua f ) H 1(H1 - 1'H") /a uvcljavliatijr

|) iavjf/r ic\ \(»jncira na.silia f i.M.j „ ,. • IVICJI Anidaisi(v >

Janez Zagorc

Evgenija Bratkovič št.
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TOKRATTUDI POČITNIŠKI OTROŠKI PARLAMENT - V NEREZINAH
V Otroškem naselju Nerezine je od 7.8. do
17. 8. 2000 letovalo 83 otrok tretje izmene
zdravstvenega letovanja v organizaciji ZPM
Krško. Starejširti od 13 let smo v okviru mla-
dinskih delavnic ponudili različne programe,
med katerimi je bil tudi otroški parlament.
Mladi so pokazali velik interes, zato smo se
odločili, da bomo organizirali » veliki« par-
lament s sodelovanjem vseh otrok, ki so
letovali.

Priprave so se začele že prejšnji dan z izborom teme
in pripravami na organizacijo. Temo so izbrali mladi
sami. Najbolj jih je zanimalo kako vpliva okolje na
mlade, nasilje, otrokove'pravice, posebno mesto so
zasedle tudi »pocukrane« španske nadaljevanke.
Tema je bila: Mediji, časopis, televizija, internet in
nasilje.

Parlament sta vodila Uroš Brezovšek in pred
stavnica otrok Ana Spiler. Obdelali smo različne

sklope. Za najmlajse so bile najzanimivejse risanke in nasilje v njih. Sami so
povedali, da so že poskušali posnemati risane junake, ki se jim nikoli nie ne
zgodi. Pri španskih nadaljevankah je potekala prava razprava, zagovorniki
in nasprotniki so se spopadli z močjo svojih argumentov. Prišli so do sklepa, da
ljubezen le ni tako sladka in enolična kot je prikazana v nadaljevankah.
Starejše je najbolj zanimal internet. Veliko otrok je prišlo v stike z njim in z
neprimernimi vsebinami, ki so dostopne vsakomur. Mladi so predlagali uvedbo
šifer oz. kodiranih programov za otrokom neprimerne strani: XXX strani za
odrasle, strani, ki prikazujejo nasilje, navodilo za izdelavo bombe,...
Na koncu je otroke nagovoril »pravi« parlamentarec g. Brane Jane, ki je
spremljal celotno razpravo. Otroci so izvolili svojega predstavnika, ki jih bo
zastopal na Občinskem otroškem parlamentu v Krškem. To je Barbara
Hercigonija iz Brežic. Udeleženci so sprejeli tudi sklepe: manj nasilnih risank,

več mladinskih oddaj, kodirane strani na internetu, manj izpostavljanja televiziji
in bolj kritičen sprejem. Otroci so v razpravi izražali svoje mnenje, svoje
poglede, ki jih odrasli vse prevečkrat spregledamo. Naučiti se moramo
prisluhniti tudi otrokom, ki imajo pogosto prave rešitve za velike probleme.
Mogoče bomo tako lažje reševali težave, ki jih imamo odrasli sami s sabo.

Pripravil: Uroš Brezovšek

NEKAJBI YAM RADA POYEDALA
Povedala hi vam rada, da se imam tukajzelo lepo Hrana mi je
zelo všeč. Morje je mrzlo, včasih toplo. Vbazenuje bila v torek
zelo mrz/a voda. Zelo rada se v bazenu igram to/e, Prijateljicd
Polona Alegro se potopi, jazpa dam noge narazen, potem se
dvigne imjaz seji hitro usedem na hrbet in me vrže nazaj, da se
potopim. Tudi plavalna sola mi je super, saj se uämo piavati.
Naučila sem se piavati kravlja. V sredo smo plavali za srebrnega in
bronastega delfina. Imeli pa smo tudi miss in mistra Nerezin 2000.
Tudijaz sem se odločila, da born hodila po odm in se predstavila
v kopalkah in vecerm obleki. Zmagale so starejše punce in fantje.
Vendar sem bila zelo vesela, ker sem tekmovala. Tukaj v Nerezman
m/je bilo zelo všeč in upam/ da born naslednje leto spet prisla v
otroško naselje Nerezine

Pepe pozdrave iz Nerezin!
Sara Kosorokst
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KULTURNI VEČER NA GOR/
Na Gori je v soboto, 2-septembra 2000, imel svoj prvi
koncert Mešani pevskt zbor Kulturnesa društva Sv.
Lovrenc, Gora, predstavila pa se je tudi vokalna skupina
Valvasor, ki deluje znotraj društva. Čeprav so deževne
kaplje posule v večer odeto pokrajino in je hladen veter
pel v svoj napev, so pesmi različnih avtorjev objela srca
poslušalcev. V sklopu programa sta navdušili Mpjca
Kerin na harmoniki in Anica Kerin na citrah.

V svet čudovitih harmonij pa je zbrane popeljala solistka
Anja Radkovič. Na klavirju jo je spremljafa Sonja Veho-
var. Gost večera je bii kvintet Lastovka iz Polzele, ki se
je predstavi! z narodnimi in daimatinskimi pesmimi.

Po koncertu je sledila prijetna in sproščena zakuska z
nastopajočimi in s poslušalcL

Stavica Jarkovič

BIG BAND FEST 2000

V organ izaeiji Sklada za I j i ihitrl jskc Lull n ine dr ja\nosi i Krško I <T krškcga

drušlva 13ig Band, j<- drugrga srpfcmhra v D o n m 1-K divizijc na Srnovcm

[Hi l fkal Big Band \t->[ 2 0 0 0 . na kal<-r<-m sia *<•. zal niali islcv i lnc inu

i >l)rins(vu.prfdstavi l i dv>- izvrstni o r k o t r a l m zasrdhi: Big Band krsko. ki

ga A- scsto IctD vodi Ales Su^a in gosti i jori orkeMcr Big Band iz \ o v r

( i u n c f . Slcdnji ]<• l)il HsUinovljen v sklopu gla-Jn-nega druslva Nova prod

p«'timi I« -I i. igriijo pa p r c d w n i jazz rock, lalmo. swing in pic.sno glasbo.

'TIGRI" OBISKALI LOVSKO
KOČO NA STUDENCU
Taborniki rodu »SIVI DIM« iz Krškega smb razdeljeni na več družin. Družine
sestavljajo različno star: otroci. Murni ali predšolski otroci, Medvedki in Cebelice
ali otroci od prvega do četrtega razreda osnovne sole, Gozdovnice in
Gozdovniki ali otroci od petega do osmega razreda, Popotnice in Popotniki
(srednja sola) ter Grče (starejši od 21 let). Vsaka družina je razdeljena na
manjše skupine imenovane vodi. Ena takih skupin je tudi »novorojeni« vod
Tigrov, ki že šest mesecev pridno deluje na OS Leskovec pri Krškem. Clani
tega vodu so v tern šolskem letu bili pridni pripravniki, zato so si konec šolskega
leta privoščili bivakiranje ob lovski koči na Studencu. Na sobotno popoldne so
Tigri prispeli na manjšo jaso ob koči, se utaborili, nabrali drva in pripravili
ogenj. Zvečer so se zbrali ob ognju, ga zakurili, peli in se igrali.

Kaj vse so še Tigri počeli in kaj jim je bilo najbolj všeč, boste lahko razbrali iz
njihovih zapiskov

NIK: Najbolj mi je bilo všeč, ko smo pekli hrenovke in ko sem spal v šotoru.
BARBARA: Najbolj mi je bilo všeč, ko smo na ognju pekli hrenovke.
ALEKS: Všeč mi je bilo, ker sem prvič spal v šotoru in sam pekel hrenovke.
TOMAZ: Bilo mi je zelo lepo, ker smo kurili ogenj in stražili.
LUCIJAN: Najbolj mi je bilo všeč, ko sem spal v šotoru in jedei »twist«.
Iz zgornjih misli Tigrov je mogoče razbrati, da so se imeli.z mono vred lepo.
Kot vodnica Tigrov se v njihovem imenu zahvaljujem lovski družini, ker so nas
vljudno gostovali. Upam, da bomo stike z lovsko družino ohranili in še kdaj
skupaj sodeiovali. Bogovič Sergeja

ZAKUUČNO POROČILO
O DOBRODELNI AKCIJI »KRŠKO ZA
SOCIALNO OGROŽENE DRUŽINE«
Na pobudo župana občine Krško 3. Francija Bogoviča in ob
sodelovanju Centra za socialno delo Krško, Posavskega obzornika,
Agencije Lukec in radia Krško, je bila v mesecu marcu izvedena
dobrodelna akcija » Krško za socialno ogrožene družine.« Namen
akcije je bil pomagati desetim socialno ogroženim družinam pri
sanaciji njihovih stanovanjskih prostorov oz. pomoč otrokom pri
šolanju.

V akciji so s svojimi prispevki sodelovala naslednja podjetja:
Hermes, Elmont, Eurosad, TEB Brestanica, Avtoline, Kmečka zadruga,
SteklarstvoVučanjk, Atom, IHS, Numib, Qtehna, Vipap, Savaprojekt,
ter Občma Krško, Slovenska ljudska stranka Krško in nekaj
posameznih občanov.

V akciji je bilo zbranih 1.066.000 SIT in za 25.000 SIT steklarskih
storitev, z enim dijakom paje bila skienjena pogodba o štipendiranju
do zaključka šolanja v Gimnaziji, brez obveznosti do štipenditorja.
Zbrana sredstva so bila razdeljena devetim družinam, in sicer je
šest družin prejelo gradbeni material vvrednosti 100.000SIT, ena v
vrednosti 150.000 SIT, ena v vrednosti 210.000 SIT in steklarske
storitve v vrednosti 25.000 SIT, ena družina pa je dobila material
za pleskanje stanovanja in štedilnik v skupni vrednosti 106.000 SIT
in nekaj pohištva. 100.000 pa je namenjeno dijakinji za udeležbo na
športnih tekmovanjih in kot pomoč pri nakupu šolskih knjig.
Organiziran je bil tudi dobrodeini koncert, z bogatim programom
priznanih slovenskih glasbenikov in dijakov Glasbene sole Krsko,
vendar se ga je udeležilo zelo rnalo gledalcev, tako da so zbrana
sredstva zadoščala le za kritje potnih stroškov izvajalcem programa.

Center za socialno delo Krško se v imenu družin, ki so prejele
pomoč zahvaijuje g. županu kot pobudniku akcije, ter vsem, ki ste
v akciji sodeiovali z vašimi prispevki ali pomagali pri organizaciji
in želi, da bi se akcija še kdaj ponovila, saj je v občini veliko družin,
ki sami brez pomoči ne morejo urediti najosnovnejših pogojev za
bivanje all ne morejo nuditi svojim otrokom ustreznih pogojev za
šolanje.

direktorica: Marjana Sečen
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PBjalvasorjeva
Ifiiknjižnica

Krško •
KRŠKOCKŽ 26
tel. 07/4904000, fax: 07/
49 04 020
Izposojevalisče VIDEM
C. 4. julija 59, Krško,
tel. 07/4903070
Izposojevališče
KOSTANJEVICA
tel. 07/49 86 210

Knjižnica
v Kostanjevici
je zaživela
Vjunijski številki je Posavski ob-
zornik poročal o odprtju knjiž-
nice v Kostanjevici. Da je biia
knjižnica težko pričakovana,
pričata obisk in izposoja, ki sta
bila kljub počitnicam visoka.

Na novosejevpisalo 156 čla-
nov, aktivnih paje bilo 238 čla-
nov, saj kostanjeviško enoto
obiskujejotudi bralci in braike,
ki so se že prej včlanili v Valva-
sorjevi knjižnici Krško oz. v
enoti na Vidmu.

Knjižnico so očitno najbolj po-
grešali osnovnošolski otroci,
dokoncaavgusta sejihjevčia-
nilotočno 100, karpredstavlja
skoraj dvetretjini novesa član-
stva (64.1 %). Ostalo tretjino
predstavljajo zaposleni, sred-
nješolci, upokojenci in pred-
šolski otroci, drugih kategorij
paje manj.

Zanimiva je primerjava struk-
ture bralcev po spolu. Če je
razmerje med osnovnošolkami
in osnovnošolci zelo urav-
noteženo, podobno je pri
predšolskih otrocih in sred-
nješolcih, je pri odraslih (kate-
gorija "zaposleni") stanje po-
vsem drugačno. Na novoseje
včlanilo 16 zaposlenih žensk in

le en moški. Podobno je pri
upokojencih, saj se je v knji-
žnico v Kostanjevici vpisalo
devet upokojenk in ie en upo-
kojenec
V o b d o b j u o d 13. junija, koje
bila knjižnica prvič odprta, do
29. avgusta, smo zabeležili
1111 obiskov v knjižnici, karje
v poprečju več kot sto na dan.
V tern času so si braike in bralci
izposodili več kot 3100 enot
knjižnega in neknjižnega gra-
diva. Več kot polovico ome-
njene številke predstavlja le-
poslovje, pri strokovni literaturi
pa so najbolj popularne knjige
o psihologiji, medicini, nara-
voslovju, zgodovini in zem-
Ijepisu. Bralci in braike pa radi
segajo tudi po videokasetah,
CD-jih, CD-ROM-ih, jezikovnih
tečajih in revijah,

Vrlko Planinc

Valvasorjeva knjižnica
Krško - izposojevališce
Kostanjevica na Krki:

N o v delovni čas

Torek: 1 2 - 1 8

Četrtek: 1 0 - 1 8

»UMIK« DRUGEGA KRŠKEGA
PODŽUPANA
Na prvi popočitniški seji krškega občinskega sveta 4. septembra, je
članom in clanicam v 3. nadaljevanju uspelo zaključiti 17. sejo, na
kateri so sprejeli sta tut občine Krško, ki ureja in določa temeljna načela
za organizacijo in delovanje občine Krško. Točka imcnovanja drugega
podžupana je bila umaknjena z dnevnega reda.

Spremembe in dopolnitve statuta
krške občine so posojevale pred-
vsem spremembe Zakona o !okaim
sarnoupravi, kljub temu pa se je spre-
jemanje zavleklo predvsem zaradi šte-
vilnih predlo.gov in (političnih) us-
klajevanj vloženih amandmajev s strani
članov in članic občinskega sveta. Ker
so bila določila občinskega statuta ne-
dorečena že v letu 1995, ko ga je spre-
jemal tedanji občinski svet, so na ob-
činski upravi v letu 1997 začeli pri-
pravljati predloge sprememb statuta
oziroma le-te usklajevati z veljavno za-
konodajo, ki pa seje tudi v naslednjih
letih menjala Vecina sprememb izhaja
sicer iz noveie Zakona o lokalm sâ
moupravi iz leta 1998, skupno pa gre
v statutu kar za 137 sprememb in do-
polnitev. Statut je bil, pa čeprav ne
vemo kam bi pripisah gias svetnika
(glasovanje je potekalo s poimenskim
opredeljevanjem), ki je bil izvoljen na
iisti za razvoj KS in je zapustil dvorano
tik pred glasovanjem, sprejet s pre-
senetljivo večino: z 22 glasovi za, 3
vzdržanimi in celo brez glasu proti. S
tern je bila najkrajša seja do sedaj tudi
zaključena, saj je župan kot pred-
lagatelj z dnevnega reda umaknil toč-
ko imenovanja drugega podžupana

občine Krško. To funkcijo naj bi ne-
profesionalno opravljai v primeru iz-
volitve Damjan Obradovič član stranke
SKD (do združitvenega sestanka med
SLS in SKD je v Krškem prišlo dva dm
po omenjeni seji), vendar se je Obra-
dovič, ki je (neuradno) prestopi! k
stranki Nova Siovenija, odločil za umik
kandidature.

(B.M.)

Damjan Obradovič

Valvasorjev raziskovalni center
(za zdaj) v Križmanovi hiši

Po podpisu pogodbe soustanoviteljev Valvasorjevega raziskovalnega centra
na junijski slavnostni seji krskega Občinskega sveta na Velikem Trnu (na
siikij, se je nova institucija, ki jo vocli kot direktor Martin Bratanič (do
prevzema te funkcije nacelnik za Notranje zadeve na Upravni enoti
Krško) začasno nastanila v prostorih Križmanove hiše (CKŽ 23)v Krškem.
Začasne zaradi tega, ker se naj bi v (skorajšnji?) bodočnosti selila fam,
kamor vsaj po nazivu tudi spada - v Valvasorjevo hišo v Krikem.
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Posavski mladenki v finalu prireditve
Izbor miss Slovenije 2000

»PRIVOŠČILI
| SVA Sl
I SLADIC...« f

H H V petek, 18. avgusta, se je na terasi hotela Habakuk v \
Wmk Mariboru odvijal polfinalni izbor tekmovanja slovenskih

deklet za naslov Miss Slovenije 2000. Na prireditvi so so- ^
delovale prvič tudi tri uradne predstavnice iz naie regije, in
sicer Miss Posavja Tina Urbančič, njena prva spremljevalka Maj<
Mavsar in druga spremljevalka Sanja Macur, ki so bile izbram
pred tern na regionalnem izboru v Krškem. Organizatorji iz Ager
cije Lukec so bili že s prvim sodelovanjem na tern tradiconalnen
lepotnem tekmovanju uspešni, saj sta se kar dve posavski deklel
v konkurenci 27 deklet uvrstili na finalno prireditev, ki bo 23
septembra letos v Cankarjevem domu v Ljubljani. Pred tern zan
mivim in odmevnim dogodkom smo se s Tino in Sanjo pogovarja
za naš časopis, ki je tudi medijski sponzor posavskih tekmovanj

Tina Urbančič
S kakšnimi občutki sta se vrnili iz
Maribora, kjer sta sodelovali na
polfinalnem izboru?
Sanja: Mislim, da lahko v imenu obeh
rečem, da so občutki zelo dobri, da
sva preživeli lepo izkušnjo.

Kako sta se na polfinalni izbor pri-
pravljali in kako se pripravljata v
teh dneh do končnega izbora?
Tina: Jaz sem se nekoliko več ukvarjala
s športom, malo več sem kolesarila,
Aljoša (Tinin fant op.p.) me je k temu
spodbujal, diete pa nisem imela.
Sanja: Pred polfinalom nisem imela
nikakršnih posebnih aktivnosti, sedaj
pa grem vsak dan v fitnes, pa bolj
zaradi sebe kot zaradi finala.

Tina: Ja, ampak v Habakuku (v mari-
borskem hotelu, kjer je izbor potekal;
op.p), kjer je bil ruski bife, sva si pa
privoščili...
Sanja: ...sladice!
Tina: Tarn si imei pn zajtrku siadico,
pa pri kosilu siadico, kar naprej sladice,
na koncu jih je že zmanjkalo, pa je
Sanja še kar hodila spraševat, če je še
kje kakšna.
Sanja: Midve sva jedii! No, nekatera
dekleta pa so res jedia samo sadje.

V Maribor ste morale že tri dni prej
zaradi priprav, ko pa človek gleda
prenos po televiziji, je videti vse
zelo enostavno?
Tina: Komaj smo zjutraj prišle v Mari
bor, smo samo odložiie prtljago, pa
smo iz zaceli delati.
Sanja: Strogo je bilo kakor v vojski,
'nobeni stiki in obiski niso dovoljeni v
tern času, vse je teklo strogo po ur-
niku, kar je tudi logično, saj nas je bilo
27 in če bi le ena manjkala, bi zaradi
določenega vrstnega reda vse mo-
rale čakati nanjo.

Tina: Takoj smo začeli s pomerjanjem
oblek. Če ti model ni odgovarjal bar-
vno ali kako drugače, si ga slekel, po-
novno pomenl drug model, pa ne
vem koliko parov čevljev gor in do!

Sanja: Pol dneva, do treh popoldan,
smo samo to delale in šeie potem je
sledilo kosilo- pol ure, nato pa naprej
do devetih zvečer.
Tina: Večma ljudi si predstavlja, ko
vidyo dekleta hoditi gor in dol, da je
to nekaj enostavnega.
Sanja: Pa sploh ni tako, sploh si ne
predstavljajo, kako napornoje, ko niti
sesti ne smeš, da se ne bi obleke
zmečkale, kako bolijo noge ..
Tina: Za vsako preoblačenje zmerijo
čas, ko greš na pisto in nazaj, da lahko
preračunajo potreben čas za prire-
ditev. Vse je tempirano in nekoliko
nervozno

So med pripravami stekli pogovori
med dekleti ali ste se bolj družile
glede na to, od kod prihajate?
Tina: Na začetku smo bile'me tri bolj
skupaj, kasneje, ko smo bile že razvr-
scene v piramido, pa iz mirnogrede
spregovoriš z dekletom, ki stoji pred
teboj all za teboj.

Sanja: Vendar tu ne pride do kakšnih
čvrstih prijateljstev oziroma nihče ti ni
tarn prijatelj, ampak konkurenca.

Na čigavo pobudo pa sta se sploh
prijavili na izbor v Krškem? Sta se
prijavili sami?
Sanja: V bistvu je moj ati v Posavskem
obzorniku videl prijavnico in kar sam
uredil, me poklical in rekel, naj grem

Sanja Macur
poskusit. No, jaz sem vzela to bolj za
šalo, nisem mislila tako resno. Še na
dan tekmovanja v Krškem nisem
vedela, ali naj grem ali ne, pa je ati
rekel naj poskusim, saj nimam kaj iz-
gubiti. Pa sem šla.

Tina: Jaz sem pa iz prej rwedila tečaj
za manekenke pri Agenciji Lukec. Prvi
me je poklical Dušan Vodlan, naj se
pnjavim, pa nekako nisem biia nav-
dušena: ne, ne, ne, pa kaj bi jaz to,
potem me je poklicala še prijateljica
Rebeka, me nagovarjala oziroma me
je kar prijaviia.

Vaši domači so torej zadevo dobro
sprejeli, ali so vaju spremljali in
navijali tudi v Mariboru?
Sanja: Ja, ja, jaz sem imela podporo
z obeh strani. V Maribor je šla mami,
njeni so iz Maribora, pa moj fant. Sprva
je bil malo skeptičen do vsega tega,
ni mu bilo najbolj všeč, no, sedaj pa je
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15 predstavljamo ObžofniK

zmeraj blizu in se dobro počutim, ker
vem, da me nekdo čaka; ha, ha, s
kakim darilom po možnosti in me
spodbuja.
Tina: Ja, moji tudi. Starši, pa Aljoša in
njegovi starši.

Kakšni pa so bili občutki, ko ste
čakale na razglasitev in kako so
»neuspeh«, če lahko temu sploh
tako rečemo, sprejela ostala dek-
leta?
Sanja: Nekoliko bolj mučno in nape-
to vzdušje je vsekakor. Še posebno
zaradi tega, ker kličejo po številkah in
če tvojo številko preskočijo, pomeni,
da nimaš več možnosti za uvrstitev.
Takoj po izboru pa smo ponovno pri-
čeli z delom, tako da do svojih nisva
prišli še dve uri.

Tina: Zato tudi ne veva, kako so to
občutila in sprejela ostala dekleta. Vse,
ki smo se uvrstile v finale, smo na-
daljevale s fotosrafiranjem, pa po-
merjanjem oblačil, vse so nas ponov-
no natančno premerili po vsem telesu,
od obrisa stopala dalje.

Sanja: V finalu bo namreč vse nare-
jeno po meri. Zdaj že tudi veva, kaj
bova nosili v finalu, ker so nas ponovno
razvrstili po barvnih srupah glede na
to, katere barve ti pristojijo, če si svet-
lolaska ali temnolaska in podobno.

Kaj pa je odločilno za uvrstitev v
finale, lepe ste bile namreč vse?
Sanja: Predstavitev pred žirijo. Prav-
zaprav se je žirija že na podlagi po-
govora odločila, katere se bodo uvr-
stile v finale. Nastop je bil le pika na i.
Tina: Izgledalo je tako, kakor da bi
bil na izpitu. Vsaka je dobila drugačno
vprašanje, če pa česa nisi vedel, je bil
najboljša rešitev nasmeh.
Sanja: Žirijaje bila dobro sestavljena.
Še tiste, ki so imele najveqo tremo, so
se vrnile iz sobe nasmejane. V finalu
se razgovori ponovijo.

Se sosedje, znanci in konec kon-
cev tudi neznanci, že odzivajo na
vajin uspeh?
Sanja: Ne pretirano, ampak v takšni
situaciji še bolj spoznaš, kdo ti je na-
klonjen, kdo so tvoji prijatelji. Že pred
tekmovanjem, ko sem bila v Mariboru,
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sem dobila veliko sporočil od raznih
prijateljev: drži se, pa: držimo pesti
zate, s teboj smo, ipd. Bila sem vesela.
Morda so se oni še bolj veselili mojega
uspeha kot jaz sama.
Tina: V bistvu gre za dve vrsti ljudi:
eni bolj čudno gledajo, drugi pa so
veseli: glej, domačinka na televiziji, ta
je pa naša, pa ti odkritosrčno čestitajo.

Govori se, saj se vsako leto govori,
kar tako prikroži naokoli, da je po
polfinalnem izboru bodoča zma-
govalka že znana?
Tina: Kroži, pnkroži, ha, ha, se nekaj
občuti, ampak me ne smeva o tern
govoriti, recimo, da so lahko le ugi-
banja. Bomo videli, če se bo to, kar
kroži, tudi uresničiio.
Sanja: Bova videli, če bo to - kar kroži,
resnično, bova povedali po finalnem
izboru, kaj je res in kaj ne.

Ali ste lahko zadržale oblačila in
obutev, ki ste jo nosile na izboru?
Tina: Vse sva lahko zadržali: štiri pare
čevljev, kopalke, večerno obleko, pe-
rilo Lisce.

Sanja Razen oblačil od Rašice...
Tina: V finaiu pa bova dobili vso ko-
lekcijo.

Kakšni pa so vajini načrti za pri-
hodnost?
Sanja Zame je na prvem mestu le
eno: sola in matura (na brežiški gim-
naziji - op.p.).
Tina: Pred menoj pa je te dni tudi še
en ustni izpit, da se lahko vpišem v
tretji letnik (Strojne fakultete v Mari-
boru - smer tekstilstvo - konfekcijski
inženir - op.p.)

BOJANA MAVSAR
Fotografije Arhiv Agencije Lukec in
Posavski obzornik

Obvešcamo vse , ki bi si radi
23.9.2000 ogledali izbor MISS SLO-
VENIJE 2000 v Cankarjevem domu
v Ljubljani, da organiziramo prevoz s
kombijem in mini avtobusom. Cena
prevoza za kombi je 1.800 SIT, za
mini avtobus pa 1.300 SIT. Ponudba
velja do zasedenosti mest. Za vse
informacije POKUCITE Agencijo Lukec!

šemo, la la fe

VABIK VPISUOTROKE, MLADINOINODRASLE

PLESNI VRTEC: Program temelji na različnih živalskih zgodbah in
drugih podobnih plesnih igricah, ki vzpodbujajo razvoj gibanja v
prostoru, igro z gibi, učenje preprostih plesnih korakov, spoznavanje
lastnega telesa, razvijanje ritmičnega posluha in podobno. Program
je razdeljen na dve stopnji: začetno in nadaljevalno stopnjo; ter na
dve starostni skupini: na mlajšo (4-5 let) in starejšo (6-7 let). Program
poteka preko celega šolskega leta, ta zajema tudi dva nastopa za

• starše in širšo javnost, in sicer ob koncu leta (december) ter ob koncu
šolskega leta zaključna predstava (junij). Na koncu prejme vsak
učenec tudi diplomo.

GLEDALIŠKO SOLO ZA OTROKE: Gledališka sola ni samo vzgoja
za odrsko ustvarjanje, je tudi sola dobrega obnašanja in suverenega
nastopanja v javnosti in šoli. Obvladanje svojega nastopa v vseh
elementih omogoča kar najboljše uveljavljanje lastnih sposobnosti,
zbija tremo in vas postavlja v enakopraven položaj s sogovorniki.
Izbira lastne govorne podobe s pravilno in jasno izgovorjavo,
formiranje misli, glasnost, ritem govora, melodičnost in nenazadnje
lepota izražanja so prvi koraki nastopa. Za tern zaokrožimo v prostor,
kjer preizkušamo pozicije telesa, geste, obrate glave, mimiko obraza,
sedanje, vstajanje... skratka ozaveščamo svoje telo v dani prostorski
situaciji. Tretji korak predstavlja zlitje govorne in telesne podobe v
določeni odrski ali čisto življenjski situaciji.Oblikovanje kratkih odrskih
situacij. Cilj nam je ustvariti otroško gledališko skupino, ki bo že
vnaprejpridobilaodrskeosnove.Tečaj je namenjen od 10 do 14 let
(višja stopnja). Predvideva 30 ur- 2-krat po dve ure tedensko.

DRUZABNI PLESI:Svetovni plesni program obsega standardne
plese: angleški in dunajski valček, foxtrot, tamgo; latinsko ameriške
plese: samba, rumba, cha cha cha, jive, salsa, mambo, pasoo doble,
merenque; ostale plese disco hustle, disco fox, rock,n roll, boogie
woogie, polka; skupinske plese: party plese, line dances, disco plesi.
Poleg plesnih korakov boste v plesni šoli našli svoje stare prijatelje,
spoznali nove ljudi, ter uživali ob dobri družbi in glasbi. Program je
razdeljen na dve stopnji: začetno in nadaljevalno stopnjo.

PROGRAM: Za osnovnošolce smo pripravili celoletno plesno solo
v kateri bodo spoznali vse družabne plese ter pridobili še gibčnost,
spretnost, motoriko, ritmični posluh, muzikalnost, usklajeno gibanje s
partnerjem, lepo držo in sproščenost. Program je razdeljen na dve
stopnji: začetno in nadaljevalno stopnjo ter na dve starostni skupini:
na mlajšo (7-10 let) in starejšo (11-15 let).

Informacije: PPK LUKEC, C. 4. julija 8270 Krško, tel: 07/
4905-165, fax: 07/4905-166, gsm: 041 /663-058.
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SODELOVANJE
VETERANOV

Veteranske organizacije v občini Krško: Zveza združen] borcev in
udeležencev NOB, Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo
in Polictjsko veteransko društvo Sever, v imenu njih pa vsi trije
predsedniki (na sliki zgoraj): Jože Zupančič, Rudi Smodič in Stane
Povhe, so že meseca junija v Hotelu Sremič podpisali listino o
medsebojnem sodelovanju. Kakor menijo v vseh treh veteranskih
organizacijah, ki jih povezuje čas in pomen vojne tako v obdobju
narodnoosvobodilnesa boja kot osamosvojitvene vojne za
Slovenijo, je pomembno, da s skupnimi interesi in aktivnostrni
nastopajo tudi v času miru. S svojimi usmeritvami ter program!
nameravajo skupno prispevati ne !e k ohranjanju vloge posameznih
veteranskih organizacij v določenih zgodovinskih obdobjih,
častnega spomina na padle borce in žrtve osvobodilnih vojn, temveč
tudi k razvijanju državljanskih vrednot pri mladih generacijah, ki
bodo v bodoče zagotavljale svobodo in samostojnost v naši državi.

Z junijsko svečano sejo pa so posavski veterani Zveze veteranov
vojne za Slovenije - Pokrajinskega odbora za Posavje, obeležili 10.
obfetnico projekta Maneverske strukture narodne zaščite, 9.
obletnico vojne za samostojno Slovenijo in Dan državnosti. V zahvalo
za neprecenljiv prispevek ob osamosvajanju Slovenije, je predsednik
ZWS za Posavje Mitja Teropšič podelili 19 družinam iz Posavja, ki so
v obdobju od 17. maja 1990 do 26. oktobra 1991 hraniie in varovaie
orožje, strelivo in opremo Teritorialne obrambe ter zaupno vojaško
dokumentacijo ali izgubile člana družine v vojni za samostojno
Slovenijo, listino častnega naziva »Slovenska družina«.

Listino so prejele: družina Molan, Bukošek 39, Brežice,- družina Gregl,
Vinarska cesta 52, Bizeljsko; družina Blas, Arnovo sefo 70, Artiče;
družina PinteriČ, Sromlje 11, ArtiČe; družina Verstovšek, Mali vrh 21,
Gtoboko; družina Stanič, Župelevec 12, Kapele; družina Zakšek, Sela
48a, Dobova; družina Gramc, Mrzlava vas 10, Krška vas; družina
Koiar, Cerina 9f, Brežice; družina Verbančič, Rakovec 19, Kapele;
družina Smrekar, Veliki Obrež 62, Dobova; družina Mavsar, Vrhulje
1, Leskovec; družina Županc, Stranje 28, Senovo; družina Šturbej,
Trg rudarjev 2, Senovo; družina Brez.nikar, Dovško 12a, Senovo;
družina Molan, Raka 19, Raka; družina Drganc, Narpelj 37, KrškO;
družina Jevnik, Ljubljanska cesta 3, Kostanjevica na Krki in družina
Janc, Ponikve 24, Studenec. (B.M.)

»ŽAREK« USPEŠNO
ZAKLJUČIL SEZONO

DOLENJA VAS - Društvo Mešani pevski zbor »Žarek« iz Dolenje vasi je 15.
avgusta na dan Krajevnega praznika - uspešno zaključilo tudi to sezono
(zbor deluje tretje leto). Predstavil se je s štirimi pesmimi, od katerih je ena
opevala hrib Libno, zanjo pa je aranžma napisala zborovodkinja Mira Dernač
- Hajtnik, ki vodi zbor šele eno leto. Zbor vodi enkrat tedensko po dve uri.
Večina pevcev je domačinov, nekaj pa se jih vozi iz Krškega, Leskovca in celo
z Velikega Trna. Zbor šteje 28 članov, vendar bi se rad okrepil predvsem z
moškimi glasovi. V preteklem letu je zbor veliko nastopal, in sicer v domačem
kraju (božični koncert, ob kulturnem prazniku, krajevnem prazniku) in drugje
( v Domu starejših občanov Krško, na Lovrencu, V Libojah, V Kapelah, na
reviji posavskih zborov v Brežicah), pevci sekcije »Ajda« pa so nastopili nu
srečanju Ijudskih pevcev v Brestanici.

Sicer pa delujeta v okviru Društva »Zarek« še dve sekciji: ročnodelsk': in
literarna. Ročnodelski krožek vodi Mimica Molan in je pripravil v aprilu bogato
razstavo izdelkoviz različnih materialov. Literarno sekcijo »Sanje« vodijožica
Vogrinc. Steje 6 članov, ki se sestajajo vsaka dva meseca. Na sestankih
prebirajo svoja in tuja dela, sestavljajo programe, izbirajo tekste za objavo,
"nastope in razpise. Clanice literarne sekcije so s svojimi prispevki sodelovale
skoraj na vseh nastopih pevskega zbora (razen na reviji). Poleg tega pa so
nastopale na občinskih, regionalnih in državnih literarnih srečanjih, ki jih je
razpisal Sklad Republike Slovenije za ljubiteljske kulturne dejavnosti, in sicer.
na srečanju mladih pevskih zborov in pisateljev (območno v Brežicah) srečanju
seniorskih piscev v Trebnjem, na literarnem maratonu slovenskih pesnic in
pisateljic v Mariboru, na plesno-literarnem večeru »Pozdrav tisočletju« v Novem
mestu, štiri članice pa so se udeležile poletne literarne delavnice v Celju.

V tern obdobju so literatke svoje stvaritve pošiljale tudi v razne revije in
časopise. Objavljenih je bilo 12 prispevkov, večinoma pesmi. Tako so natisnile:
revija Rast štiri prispevke, Dita dva, Družina enega, Posavski obzornik enega
in vZbornikih 3. in 4. spomladanskega maratona slovenskih pesnic in pisateljic
štiri pesmi. Tudi »Pesem o Libni« se je rodila v sekciji »Sanje« in jo štiriglasno
poje domači pevski zbor. , »

Ker ima MePZ Zarek tudi za prihodnjo sezono veliko načrtov, tudi javnih
nastopov, si pevci želijo enotnih oblek. Zato naprošajo morebitne sponzorje
za denarno pomoč, vsak znesek je dobrodošel, zato upajo na razumevanje
in ugoden odziv. J.V. j

St
. 

33
. 

av
qu

st
 2

00
0



17 društva in klubi ObžorniK

DRUŠTVO VINOGRADNIKOV VELIKI TRN

Člani Drustva vinogradnikov \z Veli-
kega Trna so imeli v minulih mesecih
razgibano in uspešno delovanje. V
februarju tega leta so imenovali nov
odbor in si razdelili naloge. Za stro-
kovni del programa je zadolžen gos-
pod Jernej Zaren iz Nemške vasi. V
zimskem času je organiziral strokovno
predavanje o zaščiti vinske trte. Svojo
nalogo je opravil dobro, saj je prišlo
na predavanje 41 vinogradnikov. Pre-
davala je magistra ga. Smilja Tomše,
ki je predavanje društvu podarila.

Naši vinogradniki so oddali kar 26
vzorcev vina na ocenjevanje v Ko-
stanjevico. Od tega so prejeli kar 14

medalj. Veliko zlato medaljo so prejeli:
Žibert Martin - Jožica, Mali Podlog -
cviček (16,12), Grabnar Franc,
Ardro - cviček (16,10), Pirc Matjaž,
Krško - cviček (16,04)

Zlato medaljo so prejeli: Pustišek Ivan,
Leskovec - cviček (16,00), Pirc Albert,
Ravni - cviček (15,90), Vizlar Ivan,
Gmajna - cviček { 15,82), Arh
Zvonko, Selce - shardonny (17,72),
Jane Irena, Ravni - modra frankinja
(17,10), Metelko Daniel, Grm - beli
pinot (18,42). Srebrno medaljo pa
so prejeli: Pirc Matej, Ravni - cviček
(15,74), Prijatelj Ignac, Krško -
dolenjsko rdeče (16,06), Tomažin

Vinko, Straža - modra frankinja
(16,82), Zaren Jernej, Nemška vas
- cviček (15,60). Medalje sta vino-
gradnikom podarila predsednik druš-
tva Franci Zičkar in tajnik društva Dar-
ko Marjetič. Ob tej priliki so pripravili
tudi priložnostni program. Na sami
cvičkariji v Kostanjevici so naši člani
sodelovali tudi v povorki, kjer so bila
prikazana dela v vinogradu skozi vse
leto. Stiričlanska ekipa pa je sodelovala
tudi v vinogradniških igrah, kjer se je
lepo odrezala.

Tako je bilo nekako zaključeno delo
za letnik 1999 in predsednik Zičkar
Franci se je vsem vinogradnikom za

sodelovanje zahvalil in jih povabil k
sodelovanju za novi letnik 2000.

Danilo Ganc je prevzel nalogo orga-
niziranja strokovnih ekskurzij. Tako
smo šli 3.6.2000 na Štajersko, kjer
smo si ogledali zeliščno galerijo v Slov.
Konjicah, kleti Skofijskih zavodov v
Slov. Bistrici in najstarejšo trto na Lentu
v Mariboru. Vsi udeleženci smo bili z
organizaeijo in vsebino ekskurzije za-
dovoljni. Vodstvo društva vinograd

nikov razmišlja, da bi bilo dobro v
jesensko-zimskem času organizirati
tečaj o kletarjenju, seveda, če bo do-
volj zanimanja zanj.

Društvo vinogradnikov Veliki Trn šteje
okoli 170 članov. Vodstvo društva
poziva vse okoliške vinogradnike, da
se vključijo v društvo, da izpopol-
njujejo svoje znanje, da bo dobil naš
cviček še boljšo kakovost, posebno
zdaj, ko je dobil mesto, ki mu med
slovenskimi vini pripada.

Zdenka Žičkar

Odleve: Darko Marjetič, Franci
Žičkar in Mat jaž Pirc.

Dcnzitometrija - Merjenje kostne mase
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ll Kaj lahko stori vsak sam, da bi se Izognil zJomu zarsdl osteoporoze?
Z zdravim načinom življenja, s pravilno prehrano in stalno fizično aktivnostjo
že od mladih nog omogočimo svojim kostem doseči čim večjo maksimalno
kostno maso. Ob koncu srednjega življenjskega obdobja pravočasno opra-
vimo preventivno denzttometrijo in se po posvetu s svojirn zdravnikom
odločimo za rnadikamentozno. S sodobnimi zdravili ne znamo kosti pomladiti
na kostno gostoto iz mladih let, učinkovito pa znarno preprečiti nadaljnjc
redčenje kostnine. Torej čimprej, predvsem pa ob menopavzi, pomislimo
tudi na to, da so naše kosti kot vsi drugi organi telesa, ki potrebujejo za
normaino delovanje dofočene hranilne snovi in da lahko človekova nespamet
po nepotrebnem povzroči bolezen.

V kolikor želite več informacij o preiskavi ali o zdravljenju osteoporoze
pokličite:

Aristotcl d.o.o.

Ordinacija za medicino dela, prometa in športa - Ordinacija za splošno
medicino - Aristotel Čakar,dr.med., spec.med.dela, prometa in športa,
Aškerčeva 1, Kr§ko - Tel. 49-03-000
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SEVNIŠKI
KARATEISTI

VABIJO
Sevniški HYPO karate klub, ki sodi

v Sloveniji med najboljše klube ta-

ko v tekmovalnem kot organizaci-

jskem smislu, je tudi letos organi-

zator največje mednarodne šport-

ne prireditve pri nas - Slovenija

Open Grand Prix Karate turnir za

HYPO POKAL 2000. Tekmovanje

. na turnirju, ki se bo odvijal 23. in

24. septembra v sevniški športni

dvorani, bo potekalo v katah in

športnih borbah za vse starostne

kategorije posamično, na njem pa

bodo razdelili kar 170 pokalov,

diplom in praktičnih nagrad.

Slednje že priča o dobri udeležbi

na turnirju, s prvimi prijavami pa

so svojo udeležbo že potrdile po-

samezne ekipe iz Francije, Slova-

ške, Nemčije, Poljske, Italije,

Hrvaške in- Slovenije.Torej, vab-

Ijeni v Sevnico!

Program prireditve:

Sobota, 23.9. - ob 11 .uri začetek

tekmovanja v katah za kadete in

mladince, ob 14.uri uradna otvo-

ritev tekmovanja s show progra-

mom, ob 14.30 tekmovanje v

športnih borbah za kadete in mla-

dince in ob 18.uri finale v športnih

borbah. Od 20.30 ure dalje bo

tekmovalce, obiskovalce pa vse

do jutranjih ur, pred lokalom Para-

diž zabavala glasbena skupina

»THE STROJ«.

Nedelja, 24.9. - ob 11.uri za-
četek tekmovanja v katah za otro-

ke in člane, ob 15.uri tekmovanje

v športnih borbah za otroke in

Clane, ob 18.uri finale v športnih

borbah za člane.

HYPO CUP 2000

Bili smo na Tršlci gori nad Krškim

POMERILI SO SE LOVSKI STRELSKI
VETERANI

Prvo nedeljo v septembru
je na Trški gori potekalo
državno prvenstvo v lov-
skem streljanju zq ve-
terane. O tekmovanju sa-
mem in lovskem strelstvu
nasploh smo se pogo-
varjali z Antonom Šuler-
jem, ki je predsednik ko-
misije za lovsko strelstvo
pri Lovski zvezi Posavje:

Rekel bi, da je lovsko strelstvo na na-
šem področju zelo razvito, saj ga go-
jimo že od petdesetega leta naprej.
Z osemdesetim letom smo začeli z liga
tekmovanji v širšem smislu, se pravi
množično, saj je bil naš cilj, da pridemo
do boljših strelcev, boljših rezultatov.
Ti rezultati so bili tudi vidni, pa ne
samo na področju naše zveze, am-
pak tudi v državnem merilu, na

državnih prvenstvih. V dvajsetih letih
sodelovanja na državnih prvenstvih
smo osvojili 42 ekipnih pokalov in

prav toliko, če ne morda še več,
posameznih pokalov. Danes je tukaj
na Trški gori državno prvenstvo
veteranov. To tekmovanje je že šesto
zapored, odkar je komisija za lovsko
strelstvo pri Lovski zvezi Slovenije
dala v program državnih prvenstev
tudi prvenstvo za veterane. Na našem
področju, kljub tradiciji še ni bilo
državnega prvenstva in je to prvo
državno prvenstvo v lovskem strelstvu
na našem področju. Pred tern nismo
imeli tekmovanj zaradi slabših pogojev
in ker nismo imeli tako sodobnih
strelišč, kot jih imamo dandanes.
Državno prvenstvo pa nam je Lovska
zveza dodelila tudi zato, ker je to
strelišče v Krškem grajeno z načrtom
in ima uporabno dovoljenje ter vso
ostalo potrebno dokumentacijo.«

Kdaj ste urediii to strelišče?

»To strelišče smo začeli graditi lansko
leto in je bilo letos dokončano. Lovska
družina je tudi pospešila gradnjo
ravno zaradi tega, da bi pridobili to
državno prvenstvo veteranov.«

Torej ste že lani planirali to
tekmovanje in ste namenoma
šli v izgradnjo streliica, vendor
pa je se vedno bil to dolgoroaii
cilj?

»Tako je! To strelišče je bilo grajeno iz
sredstev Lovske družine Krško. V
Krškem pa smo že prej imeli strelišče,
to je bilo prvo strelišče na naiem
področju, in mislim, da je bilo
zgrajeno okoli leta 1960. Izgradnjo
tega pa je financirala Lovska zveza v
sodelovanju z Lovsko družino Krško.
To strelišče pa so morali zapreti, saj je
bila smer streljanja v smeri proti
naselju Kriko. Zato je nekaj let to
strelišče mirovalo. Kasneje, ko se je
strelstvo začelo enako razvijati kot v
brežiški občini in je bilo tudi tukaj veliko
izrednih streicev in dobrih orga-
nizatorjev, so pristopili h gradnji tega
novega strelišča.«

o
Pa se nekaj o današnji Yekmi! °
Koliko je bilo prijavljenih za to ti
tekmo in kako poteka? o

D
»Za današnjo tekmo se je prijavilo 9
ekip in nekaj posameznikov, skupaj *"*
51 tekmovalcev. Tekmovanje se za- »R

IPPONOVA »MALA SOLA SAMOOBRAMBE«
Kljub temu da Društvo borilnih veščin IPPON RUCANOR iz Sevnice deluje
šele dobri dve leti, v društvu že beležijo vidne dosežke,
saj se tekmovalci uvrščajo v sam vrh slovenskega ju-jitsa / ^ O A T ^ X
tako v borbah kot v duo sistemu. Kot prvo tovrstno /S/^~>^t'\
društvo v Sloveniji so organizirali tudi »IPPON MALO j > ( ^^m*\
SOLO SAMOOBRAMBE«, v program katere je v štirih V c A j f l ^ Š I
vadbenih centrih vključenih preko 60 otrok, starih od 6 \ % V N I G * /
do 15 let. V njej otroci z igro in treningi osvajajo veščine
in spretnosti tega plemenitega in starodavnega športa,
prav tako pa spoznavajo pomen priiateljstva, discipline in športnega stila
življenja. Pred koncem počitnic in pred začetkom nove tekmovalne sezone
društvo pripravi športni tabor s sklepnim delom sole samoobrambe. Lani
so bili tako na Lisci, letos pa so program izvajali v Dolenjskih Toplicah v
objektih DPM Mojca iz Novega mesta. Dan se je pričel s telovadbo ob
sedmih, po zajtku je sledil jutranji trening, popoldnevi pa so minevali med
kopanjem, gledanjem filmov, pa tudi na trenin niso pozabili. Mala sola
samoobrambe v Sevnici je torej zaživela in se uveljavila.-Seveda tudi po

zaslugi razumevanja okolja in občine,
ki je društvu zaupala izvedbo letnega
programa športa na podroqu borilnih
veščin, še najbolj pa zaradi dobro
organiziranega strokovnega sveta
trenerjev, ki ga vodita Miran Gruben-
šek (mojster 5.DAN ju-jitsa) in Silvo Ko-
želj, profesor sportne vzgoje (mojster
ju-jitsa in 2.DAN karateja).

Ksenija Lorber

Drustvo borilnih veščsn IPPON
RUCANOR Sevnica vpisuj« v
mesecu septembru vse starostne
kategorije v treh vadbenih centrih:
v telovadnici ŠD PARTIZAN v
Sevnici vsak torek in petek ob 20.
uri, v OS Bostanj vsak törek in
petek ob 18.45 uri in v telovadnici
OS Tržišče vsak torek in četrtek
ob 18. uri.
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ključuje s končnico. Streljali so dve
strelski disciplini, in sicer streljanje na
glinaste golobe, in druga: streljanje z
malokalibrsko puško ter kombinacija,
ki je seštevek prve in druge discipline
in velja za posamezno in ekipno
uvrstitev.«

Koliko ekip in posameznikov je
bilo iz Posavja oz. iz Krškega?

»To tekmovanje je organizirano na
nivoju državnega prvenstva, oziroma
je to veteranska tekma, to je nad 55
let. Obstaja tudi bonifikacija na leta
in sicer od 55 - 60 let 0 točk, nato
pa 2,4,6 točk na vsakih 5 let. To je
tudi cilj, da bi bolj zainteresirali strelce,
da se starejši strelci bolj poravnajo z
mlajšimi in pride do veqe konkurence.
Iz naše Lovske zveze Posavja je sode-
lovala ena ekipa, saj po pravilniku
Lovske zveze Slovenije lahko na
državnem prvenstvu sodeluje le ena
ekipa iz vsake lovske zveze družin.
Sodelujejo pa lahko tudi posamezniki.
Merilo za te pa je število članstva v
lovskih zvezah. Naša posavska zve-
za ima 25 lovskih družin in približno
1200 članov, tako da lahko iz naše
zveze sodeluje na državnem prven-
stvu 1 ekipa in 2 posameznika. Ostale
zveze, ki pa so močnejše, najmoč-
nejša je Lovska zveza Maribor, pa
imajo pravičo sodelovati z večjim
številom posameznikov. Danes je
tekmovanje potekalo brez problemov
in brez ugovcrov. Rezultati so zelo
zadovoljivi. S tekmovanjem smo zelo
zadovoljni, potrebno je bilo veliko
priprav, da je tekmovanje tako dobro
uspelo. Zasluga gre Lovski družini
Krško, ki je prevzela organizacijo in
pa glavnim in pomožnim sodnikom na
vseh disciplinah, ki so svoje delo
izredno kvalitetno opravili."

Anton Podgorsek, predsednik Lov-
ske zveze Posavje pa nam je pove-
dal:

"Za našo zvezo je to zelo velika za-
deva, saj je to prvo tekmovanje na
državnem nivoju v posavskem
prostoru. Pri tej organizaciji je seveda
glavno breme nosila Lovska družina
Krško v sodelovanju z Lovsko zvezo
Posavja. Moram povedati, da imamo
lovci v posavskem prostoru tudi veliko
podporo vseh treh posavskih žu-
panov. Državnega prvenstva danes
tukaj na Trški gori se je udeležil tudi
krški župan Franci Bogovič.
Tekmovanje je potekalo brez večjih

problemov. Zahvalil bi se vsem članom
Lovske družine Krško, ki so s svojim
delom pripomogli, da je tekmovanje
uspelo, še posebno pa njihovemu
predsedniku Tonetu Vakslju."

Najboljši rezultat med člani LZ Posavje
sta dosegla Popotnik Jože, ki je bil
v kombinaciji 2. ter v streljanju na gli-
naste golobe 6. Pavlovič Franci je
bil 6. v malokaliberski puški. Oba sta
člana Lovske družine Studenec.

Pripravil: Dušan Vodlan
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BOŠTJAN IN NIK
ZMAGALA NA
BUTAJNOVI
Tomaž tretji na
Hrvaškem

Motokrosisti Fun športovega Bence MX
teama so prvi vikend v septembru tedna
ponovno uspešno nastopili na pokalu
Bridgestone na Butajnovi nad Horjulom,
dva pa tudi na pozivni dirki v Začretju
na Hrvaškem.

Med amaterji s 85 kubičnimi motorji se je
Boštjan Ocvirk v prvem zavoju po štartu
zapletel in padel, tako da je dirko nada-
Ijeval z zadnjega mesta. Z veliko bor-
benostjo se mu je potem uspelo prebiti
vse do tretjega mesta. V drugi vožnji je
že takoj po štartu povedel in suvereno
vodil do konca ter zasluženo osvojil prvo
mesto in zmago na dirki ter s tem obdržal
svoj vodilni položaj na lestvici, kjer je po
šestih dirkah zbral 233 točk.

Med podmladkom z enakimi motorji je
Nik Rovan v obeh vožnjah slabše štartal,
tako da je moral prehitevati konkurente,
vendar je na koncu v obeh vožnjah zma-
gal. Drugo mesto je obakrat po zelo
dobrem štartu osvojil Denis Dolinšek, tretje
Tomaž Salobir, peto pa Domen Jane.
Fanovci so tako v tej kategoriji zasedli
vse tri najvišje stopničke in pobrali vse
pokale. Nik še naprej vodi v tem razredu,
zbral je 175 točk, Denis je tretji - ima
136 točk, Tomaž četrti 113 točk in Domen
peti s 103. točkami.

Na dirki je med člani z licencami in 85
kubičnimi motorji nastopil tudi Niko Hrstič
in bil dvakrat in tudi skupno peti. Tudi
njihov sponzor Iztok Bence je bil uspešen
med veterani, saj je bil na zahtevni progi
v prvi vožnji po padcu v zadnjem krogu
šesti, v drugi pa četrti. Tako je osvojil 23
točk, kar mu je zadostovalo za osvojitev
petega mesta. Na lestvici za pokal Brid-
gestone ostaja še naprej na četrtem mestu
in ima 143 točk. Tomaž Salobir in Nik

KATANA GRE NAPREJ...
Pred drugim delom letošnje tekrnovalne sezone, ki boza tekmovalce
in vodstvo globoškega Društva borilnih veščin Katana - Ten team
pomembna v prvi vrsti zaradi udeležbe na Svetovnem prvenstvu v
Ju-jitsu na Danskem, so v klubu 30. avgusta v restavraciji Kocjan v
Stari vasi pri Bizeljskem predstavili svoje tekrnovalne vrste. Te bosta
v letošnjem letu okrepila dva vrhunska športnika, ki sta s 1. sep-
tembrom prestopila v Katano, in sicer Zlatko Rizvič (mojster juda 2.
DAN) in Željko Pavlica (mojster juda 3.DAN). Oba sta nosilca medalj
tako z evropskih kot svetovnih prvenstev in iger, hkrati pa bosta
oba okrepila tudi trenerske vrste. Tekmovalci Katane so v letošnjem
letu osvojili že 13 naslovovdržavnih prvakovvduo sistemu in borbah,
na tekmovanjih po Sloveniji osvojili 26 zlatih, 17 srebrnih in 10
bronastih medalj, na Evropskem članskem prvenstvu v Leedsu dve
bronasti medalji v mešanem paru in eno bronasto medaljo v borbah,
prav tako pa so se vrnili z Grand prix turnirja na Corfu z dvema
srebrnima medaijama (na sliki spodaj Gorazd Kostevc in Dejan Kink).
Torej, Katana, katen še naprej ostaja generalni pokrovitelj krško
podjetje TEN, gre naprej... (B.M.)

Rovan pa sta nastopila tudi na pozivni
dirki mladih motokrosistov v Začretju v
Hrvaškem Zagorju. Med 14. izenačenimi
tekmovalci je Tomaž osvojil odlično tretje
mesto. V prvi vožnji je bil peti, v drugi, ki
so jo zaradi hudega naliva predčasno
prekinili, pa je bil tretji. Nik je bil v obeh
vožnjah četrti, v drugi je pred prekinitvijo
padel, zbral pa je enako število točk -

26 kot Tomaž, vendar je bil na koncu
četrti v skupni uvrstitvi.
Bencetovi motokrosiste čaka prihodnji
teden nastop na predzadnji dirki za po-
kal Bridgestone, ki bo na motokros progi
v Dolini pod Kalom in jo pripravlja AMD
Šentvid pri Stični. Istočasno pa bodo
izpeljali tudi dirko članov razreda do
85 ccm za državno prvenstvo.

Pripravil: Goran Rovan

Športna zveza Brežicc
Občinska lisa malega nogomcta

AGENCUA ZA VARNOST Brežice: ROAD BAR NAKANI - 0:3,
Elektronic Brezje: ŠD TUŠ Market Kovačič Bizeljsko 3.3, BELI
KONJIČEK: ŠD KRKA-JURČEK Krška vas -3:0, VULKANIZERSTVO Furlan
: KMN F-16 - 2:1, ŠD RIGONCE . SOBENJA VAS - 2:2, MANA Arttče :
ŠD ORLICA Pišece - 2:2.

POSAVSKA REKREATIVNA LIGA V TENISU
Lestvica po odigranem 9. kolu ( 1 . kolu jesenskega dela lige)
Plasta Sevnica -17, TC Brezina -16, Brestanica -11, TK Brežice, SV-
6770 Cerklje - 7, TK Krško - 7, Rostfrei Krško - 6, Krško 05 - 2, SDE NEK
Krško-2.št
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ZDRUŽENITUDIV KRŠKEM
V sredo, ö.septembra 2000, je bii v Krškem združitveni občni zbor
Slovenskih krščanskih demokratov - OO Krško in Slovenske ljudske
stranke - podružnice Krško. V dvorani Kulturnega doma v Krškem seje
zbralo precej članov in simpatizerjev obeh strank z sostom Jožetom
Zupančičem, predsednikorn Sveta SLS + SKD Slovenske ljudske stranke
iz Ljubljane.

Že v uvodu je zd prijetno vzdušje poskrbela vokalna skupina Valvasor
iz Krškega, ki je zapela Zdravljico in še dve narodni pesmi. Na zboru
so izvolili 24-clanski izvršilni odbor, ki je sestavljen iz po 12 članov
bivše stranke ter tričlanski nadzorni odbor. Za predsednika nove
stranke SLS + SKD Slovenske ljudske stranke - Občinski odbor Krško
je bil sogfasno izvoljen dosedanji predsednik SLS - podružnice Krško
in župan občine KrŠko g. Franci Bogovič iz Koprivnice, za
podpredsednika pa g. Franc Štokar, svetnik vobčinskem svetu občine
Krško, iz Kostanjevice na Krki. Tajnika in blagajnika stranke pa bodo
izvolili člani IO na prvi redni seji. Na zboru so sprejeli tudi program
dela občinskega odbora do rednega občnega zbora.

V KRŠKEM USTANOVUEN INCIATIVNI
ODBOR BAJUKOVE STRANKE
V Krškem smo se v ponedeljek 28. avgusta sestali člani stranke Nova Slovenija.
Ugotovili smo, da je število članov naraslo tako, da je nujno pristopiti k
organiziranem delovanju stranke v Občini Krško in v ta namen ustanovili
Iniciativni odbor. V iniciativni odbor so med ostalimi pristopili tudi funkcionarji
Krščanskih demokratov Krško na čelu s predsednikom, podpredsednikom,
tajnikom in blagajnikom Občinskega odbora.
Kot najpomembnejšo nalogo, ki jo želi uresničiti Odbor, je priprava na državno
zborske volitve, na katerih bomo imeli svojega kandidata za sedež v državnem
zboru. Zaradi velikega interesa in hitrega naraščanja števil članov Bajukove
stranke, je enako pomembna naloga Iniciativnega odbora, čim prejšnji sklic
vsega članstva, na katerem bomo izvolili Občinski odbor in storili vse potrebne
korake za začetek delovanja stranke N.Si-Krško.
Za Iniciativni odbor N.Si Krško

* Martin Kodrič

SESTAL SE JE VOLILNI ŠTAB DEMOKRATSKE
STRANKE ZA 6. VOLILNO ENOTO

V sredo dne 30. avgusta je v Novöm mestu v gostilni »Kos« potekala seja
volilnega štaba Demokratske stranke Slovenije za 6. volilno enoto, ki pokriva
volilne okraje v Posavju, Zasavju, Beli Krajini in Dolenjski. Vabljeni in prisotni so

bili kandidati Demokratske stranke Slovenije za 6. volilno enoto, predsednik
stranke g. Mirko Macher in drugi člani stranke. N a dnevnem redu so bile
priprave na državnozborske volitve. Srečanje je sklicai in vodil Anton Bajec,
koordinator volilnega štaba Demokratske stranke Slovenije za 6. volilno
enoto.Poleg priprav na volitve je bila obravnavana prevelika obremenitev
družinskih proračunov zaradi nakupov šolskih potrebščin ob začetku šolskega
leta. Razvila se je vroča in spodbudna razprava, ki je pokazala dobre možnosti
za zagotovitev brezplačnega otroškega varstva ter brezplačnih učbenikov
za učence, dijake in študente.

Anton Bajec

Kopanje in zdravljenje krških
invalidov v Šmar jeških toplicah
Organizator g. Tone Pleterski nam je sestavil program, po
katerem smo hodili od 10.7.-04.08. na kopanje v Šmarješke
toplice. Letos je bilo že osmič, da vodstvo Drustva invalidov
Kriko organizira vsakodnevno kopanje in zdravljenje v
Šmarjeških toplicah. V tako prekrasnem okolju, ob kopanju
in termalnih učinkih, ki jih daje voda, je tudi vse hvale vreden
zrak, ki je svež. Flora in favna sta nam dajali občutek do-
mačnosti, predvsem pa zdravja. Izbrali smo si kuro, ki bi po
vseh ocenah morala učinkovati.

Število vseh invalidov je bilo v povprečju 40 - 45. Vozili smo se
s Senovega in Krškega ter Leskovca. Invalid!, ki imajo težave
z ožiljem in srcem, so vztrajali, ker sta jim voda in zelena
okolica zelo pomagala. Časovno je bilo enkratno, odhod iz
Krškega je bil ob/h, iz Šmarjete že ob 12h. PraktiČno smo
imeli po vrnitvi še ves dan pred sabo. Na bazen smo priili ob
8. uri zjutraj in nam je ugajalo, ker je bila voda še najčistejša.
Ker smo invalidi poveani starejši, smo zasedli vroc lesen
bazen, kjer smo se greli. Za nekatere med nami je prišel v
posVev velik bazen, kjer si bil prisiljen plavati, in s tem pomagati
svojemu telesu, ki je malo zaspalo. Voda je bila namreč
občutno hladnejša.

Kljub vremenu, ki nam je na zacetku kvarilo razpoloženje,
smo se imeli lepo. Med tem smo uxili vodne užitke, se predajali
soncu (kadarkoli se je že pojavilo in nas razveselilo), ki nam je
tudi koristilo, se družili in izmenjavali izkušnje (ženske
ponavadi kuharske). Nadvse smo hvaležni Zdravilišču
Šmarješke toplice, ker nam gredo na roko. Upam, da bo
sodelovanje še potekalo,da nam bodo omogoeili podobne
ugodnosti tudi vnaprej

Suzana Simič st.
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Na sliki od leve: Franc Štokar, Franci Bogovič in Jožc Zupančič
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Predlog za izlet

Haloze
Haloze so prijeten svet mocYio razgibanih, nizkih terciar-
nih goric. Začnejo se na zahodu pri Makolah in se potem
vlečejo v sorazmerno ozkem pasu 15-20 km v smeri jugo-
zahod-severovzhod vse do Zavrča v zračni razdalji 40 km.
Na severu omejuje Haloze reka Drava in Dravinja, na
jugovzhodu pa meja s Hrvaško. V celoti Haloze zajemajo
30.000 hektarjev površin, kjer živi približno 21.000
prebivalcev v šestih občinah (Zavrč, Gorišnica, Videm,
Podlehnik, Majšperk, Žetale).

Divjaški Kelti so že
400 let pred našim
štetjem spoznali
Haloze in tu zasno-
vali vinogradniš-
tvo. Vino jim je dalo
poguma in moči za
nadaljnja osvaja-
nja. Sirjenje vino-
gradov v novo os-
vojenih rimskih po-
krajinah so pospe-

ševali rimski priseljenci in vojni veterani. Posebej to velja za rimsko
Petovio. (današnji Ptuj). Tudi krščanstvo je imelo brez dvoma velik
vpliv na razvoj vinogradništva zaradi uporabe vina v bogoslužju.
Slovanska plemena, ki so se naselila v teh krajih, so od staroselcev
prevzela tudi način gojenja trte.

Dandanes vinogradniki v Halozah združujejo vsa tradicionalna
znanja o gojenju vinske trte in negi vrhunskega vina z ugodnimi
klimatskimi, geološkimi in drugimi pogoji, saj se le 5% svetovnih
vinogradniških predelov lahko ponaša s tako ugodnimi ekološkimi
pogoji, kot so v Halozah.
V Haloze lahko pridete na enodnevni ali večdnevni izlet z različno
tematiko (vinsko, kulinarično, etnografsko, zgodovinsko...). Možno je
prespati v motelu, penzionih in počitniških hišah Haloze. Pri nas lahko
tudi taborite, imate piknik v naravi, si ogledate naše znamenitosti, v
številnih vinskih kleteh lahko degustirate vrhunska bela vina, kot so:
Laški rizling, Renski rizling, Sauvignon, Rumeni muškat, Muškat otonel,
Belt pinot, Chardonnay, Traminec in druga. Na turističnih kmetijah pa

poskusite haloške dobrote. Vsi Ijubitelji narave se lahko sprehodite po
neokrnjeni naravi, kjer vas bo spremljalo petje ptic. Za organizirane
skupine imamo usposobljene turistične vodiče.

V okolici Haloz 50 km so naslednje zanimive točke: golf igrišča (18 in
9 lukenj), termalna kopališča, možnost ribarjenja v jezerih, ribnikih ali
tekočih vodah, planinske in pohodne poti, vinsko turistične ceste,
športno letališče, gradovi.

V primeru, da ste zainteresirani, vas vabimo na po-
potovanje po Halozah, ki ga bomo izvedli glede na vaše
zelje. Za dodatne informacije smo vam na voljo na tel. 02 762 00
60 ali e-naslov: info@halo.si. Kontaktna oseba je Jernej GOLC.

ZAHVALA!
20. avgusta 2000 je bila lepa in vroča nedelja. Rekreativno kolesarsko
društvo iz Krškega je v Kostanjevici na Krki TB osmič za povrstjo zelo
uspešno organiziralo kolesarski maraton v spomin mojemu možu Rudiju,
ki je izhaja! iz njihovih vrst. Okoli tristo kolesarjev iz vse Slovenije se je kljub
hudi vročini udeležilo osmega Rudijevega memoriala. la zelo uspešno
organizacijo se v tej priložnosti zahvaljujem vsem članom rekreativnega
kolesarskega društva Krško in domačinom Kostanjevice. Še enkrat iskreno
hvala vsem, ki ste kakorkoli prispevali k uspešni izpeljavi prireditve.

Žena Kristina

PREVIDNO, PONOVNO SO
ODPRTA ŠOLSKA VRATA!
Po dvomesečnem zatišju je na ulicah, pločnikih in cestah ponovno
oživel otroški ščebet, zaradi česar policisti Policijske uprave Krško
že izvajajo v oHolicah osnovnih šol poostrene nadzore prometa. Da
bi se naši otroci varno prevazali do hramov učenosti, policisti izvajajo
poostrene nadzore nad tehnično urejenostjo vozil, pozorni pa so
tudi na opremljenost koles in koles z motorjem, s katerimi se
prevažajo otroci ali mladoletniki sami, kakor tudi na opremljenost
otrok z rurnenimi ruticami. Te morajo biti nameščene okoli vratu,
med hojo po cesti v večernih urah ali ob zmanjšani vidljivosti, pa naj
bodo otroci opremljeni tudi z odsevnimi telesi. Vsi udeleženci v
prometu naj bodo se posebno pozorni na najmlajse, na prcdiolske
otroke in otroke nižjc stopnje osnovnih sol, saj so ti zaradi svoje
igrivosti, razposajenosti in neizkuienosti, nepredvidljivi.

Otroci in mladoletniki so bili na posavskih cestah v prvih šestih
mesecih let ošnjega leta udeleženi v 25 prometnih nesrečah, v katerih
so en otrok in dva mladoletnika izgubili življenje, 12 pa jih je bilo
poškodovanih.
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PRIMOŽ ČERNELČ
s.p.

CKŽ 5, 8270 KRŠKO

Tel.: 07/490 1 450
faks: 07/490 1 451

http://www.primo-sp.si

Plani risk«»«Jrustv«) »Bohor*

S<:n«)vo

daje v najem
k«MX> na Bohorju.

Zaint<;n:sirarii «lobijo
inforni;i«i]<' ria nasl«>vu (lruštva

alipriHinkulJrši«v;(td.:()7 48
()2 412ali().'i1 .'31 90 .'-52)

Pnjav«; spmjemamo «l<>

29.9.2000 nn nnslov:

PD »B«ihor« Senovo, I itova

W . 8 2 8 1 Senovo

s pnpisorn »Za razpisn«»
komisijo«

IZ BREŽIŠKE PORODNIŠNICE

V avgustu 38 rojstev (17 deklic, 23 dečkov)
Dvojčke sta rodili: Doberšek Alenka - Krško (deklico in dečka) in
Krčelič Anja Marija - Zg. Obrež (dve deklici)
Deklice so rodile: Žugič Jakovina Alenka - Brežice, Tovornik
Majda - Sevnica, Omerzel Božena - Pavlova vas, Pirc Svajger Urška
- Krško, Hudina Ljiljana - Bizeljsko, Pečnik Antonija - Veliki Kamen,
Plak Simona - Kozje, Unetič Elizabeta - Dovško, Papež Majda -
Zabukovje, Strgar Albina - Globoko, Bizjak Stijepovič Jožica -
Brežice, Kužner Zvonka - Senovo, Zajc Suzana - Dobova in Kovačič
Vesna - Raka.
Dečke so rodile: Volčanšek Andreja - Cundrovec, Košak Helena
- Zabukovje, Klenovšek Liljana - Gornji Leskovec, Sober Mojca -
Brege, Tadel Slavica - Zakot, Urbanč Magda - Gržeča vas, Zupančič
Anica - Leskovec, Krevelj Nataša • Mali Kamen, Kovačič Aida -
Brežice, Kozole Milena - Trška Gora, Jarabek Biserka - Brežice,
Kunst Tatjana - Bistrica ob Sotli, Gačnik Majda - Sutna, Hudorovič
Nevenka - Gazice, Redenšek Vanja - Boštanj, Micič Spela - Brežice,
Poznič Aleksandra - Mozirje, Strajnar Marina - Leskovec, Kunej
Alenka - Osredek, Pinterič Nataša - Krško, Jenškovec Jožica -
Orehovec in Blazinšek Aleksandra - Krško

ObzorniK
Posavski obzornik časopis in

revijo za Posavje izdaja Kulturno
društvo Obzorje v Krškem za

območje občin Sevnica, Krško in
Bcežice. Glavni in odgovorni

urednik vseh izdaj: Silvester
Mavsar. Za točnost podatkov v

informativnih prilogah odgovarjajo
uredniki. NASLOV: p.p. 288, 8270

Krško. Uredništvo: Valvasorjevo
nabrežje 5, Krško. Tel. in faks:

0608-20320. El. pošta:
posavski.obzornik@siol.net.

Založba in tisk:
Grafika Bucik, Semič

P r o d a m troinpolsobno stano-
vanje na Cankarjevi 3 v Krškem ter
parcelo na Libni. Informacijevve-
černem času na telefon: 25 - 024.

Oddam opremljeno trosobno sta-
novanje - 80m s na Cesti krških
žrtev 29 v Krškem. Vselitev možna
takoj, cena po dosovoru. Infor-
macije: 0609 - 615 - 795.

PRIREDITVE
v septembru

20.-22.09. popoldan DNEVI EVROPSKE KULTURNE
DEDIŠČINE, Galerija Krško in mestne ulice/v popoldanskem
času LIKOVNO KIPARSKE DELAVNICE: "Sfaro mestno jedro in
Valvazorjeva hiša" Mentorja: akad.kipar Jiri Kočica in akad.
Slikar:Žiga Okon, Organizator: SLKD Območna izpostava Krsko

24. septembra- KVATERNI SEJEM - SLINOVCE PRI
KOSTANJEVICI NA KRKI - Bogoslužja v romarski Cerkevi Matere
Dobrega Sveta - stojnice z različno ponudbo

27.09. ob 19.00 uri DNEVI EVROPSKE KULTURNE
DEDIŠČINE- Valvasorjeva knjižnica Krško-PREDAVANJE."
Valvasorjeva hiša skozi čas" - OTVORITEV RAZSTAVE:
Valvasorjeva dela in dela o Valvasorju" (Gradivo Valvasorjeve
knjižnice Krško) - Organizator: SLKD Območna izpostava Krško
28.09. ob 17.30 uri DNEVI EVROPSKE KULTURNE
OEDIŠČINE - Občina Krško: OKROGLA MIZA:" Načrti in vizije o
Valvasorjevi hiši za prihodnost"

28.09.ob 19.00 uri - LITERARNO DRAMSKI VEČER:
"Odlomki iz Valvasorjevega opusa" Pred Valvasorjevo hišo
oz.Galerija KrŠko-Gledališka skupina KUD Svoboda Senovo in
OS Senovo

29.09. ob 18.00uri- DNEVI EVROPSKE KULTURNE
DEDIŠČINE-Galerija Krško: OTVORITEV RAZSTAVE
FOTOGRAF1J - DRŽAVNEGA NATEČAJA "DEDIŠČINA MED
NAMI" - koncert glasbene skupine "AVTODAFE" iz Obrigheima

30.09. ob 19.00 uri V. SAMOSTOJNI KONCERT -
ORKESTRA MLADI HARMONIKARJI - Kulturna dvorana *
Podbočje - Organizator: KD Stane Kerin Podbočje

RAZSTAVE:
14.09. ob 19.00 uri - OTVORITEV RAZSTAVE UDELEŽENCEV
LIKOVNE ŠOLE "Krško, februar - junij 2000"pod mentorsrvom
akad.slik.: Todorceta Atanasova - Organizator: SLKD Območna
izpostava Krško

22.09. ob 19,00 uri - DUŠAN TRŠAR - odprta do
30.04.2001 -vGaleriji Bozidarjajakca (samostanska cerkev) v
Kostanjevici na Krki.

Se odpravljate na izlet,
imate premajhen ayto?M/ vam nudimo rešitev! Opravljamo prevoze
s kombijem, ki sprejme 8 oseb in z mini avtobusom za 22 oseb.
Lahko vas tudi popeljemo po nakupih v Avstrijo (Volkermarkt),
Italijo (Trbiž) in Madžarsko (lent/). To pa še ni vseü Kombi CITROEN
Jumper lahko tudi najamete po zelo ugodnih cenah, z našim all

vašim šoferjem!
Agencija LUKEC

Družba za kulturno-izobraževalno dejavnost in prosti čas
Bohoričeva 19, 8270 Krško Tel. 4905165, 4905167,

49 22694, fax: 4905166- Mobitel: 041 663-058, E-mail:
agencija_lukec@hotmail.com - http://www.agencija-lukec.si št.
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Vabimo vas,

da se na in v sohoto. Ki.scptcmhra,
oli 11. iiri pridružitc

v gostišču Tri lučkc na Srcmičii
in se sanii prepričate,

kakšcn golaž nain bodo (okrat skuliali naši
Sostjc:

liarbara Drnač, ( l \ v<ulitolji<a),
Dra^o (iradišck. (ravnatclj CI.ISIMMH- Š<»I<> kršk<»),
l iranko JailC, (poslaiicc v Di-žaviUMii Awru RS),

Olga Pompe, (lasliiira iri/crskc^a salona Katarina),
Allflrej Stricolj, (podžupan občinr Sevnica)

ill Vliloš llahrnal. (iHum-ni «liroklor Vipap krško).

('eloten i/knpicVk ocl proflanih ^olažcv
na 3. tradicionaliiem krškom golažn homo

tndi (okral naiiKMiili tx\ naknp klavirja
(^lasbtMie šole Krško.

IVl - Sremič Krško

LDS
LIBERALNA DEMOKRACUA SLOVENIJE,

OBČINSKI ODBOR KRŠKO
organizira

za članice in člane, prijatelje in
simpatizerje:

Predstavitev programskih
usmeritev stranke in predstavitev

kandidata za volitve v državni
zbor 2000.

Vabimo vas, da s svojo prisotnostjo 14.09.2000
ob 19.00 uri v mali dvorani KULTURNEGA

DOMA KRŠKO podprete naša prizadevanja k
ponovni demokratizaciji Slovenije in enakopravnih

možnosti vseh in vsakega.
Aktivni odziv vseh nas bo priznanje dosedanjemu

delovanju in vzpodbuda bodočim hotenjem.

ČASJEZAZMAGO!

Za prijetnost srečanja bodo poskrbeli:

Nuša Derenda in Posavski oktet.

Občinski odbor
LDS KRŠKO
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ISDN
izbiraf

V novih paketih ISDN je vse, kar
vaš analogni telefonski priključek
potrebuje za prehod na ISDN,
le da lahko odslej izberete tudi
prenosni ISDN telefon Eurit 133
švicarskega proizvajalca Ascom.

Telefon združuje svobodo in vse
prednosti digitalne telefonije:
display na slušalki, obsežen spomin,
kodiran signal, možnost zadržanja klicev,
prevezovanja in konferenčnih klicev,
zmogljive baterije.

Izbrali boste sami, svetujemo vam lahko mi.

Nasveti in brezplačne insormacije na Stevilki ^HJTjTtVTjTiTi^)

SVET GOVORI HITREjE!

TelekomV)
Slovenije ""w


